
PROTOKÓŁ NR XL/2010
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 25 marca 2010 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 21 40

Nieobecni radni: Wolski Krzysztof, Wolter Marian, Halina Kwiatkowska

Ad 1 a
Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram XL sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie,  witam 
wszystkich  przybyłych,  witam  gości  szanownych.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdzam 
prawomocność obrad i przechodzimy do porządku sesji.  Przedstawienie porządku sesji proszę 
Pani Burmistrz.
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  
załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).

Pani Burmistrz – Wysoka Rado do proponowanego porządku sesji, którzy radni otrzymali w 
materiałach na sesję chcę złożyć następujące propozycję mianowicie wycofuję z porządku druk nr 
1, ponieważ termin złożenia informacji do końca maja informacja zawiera pewne barki i musi być 
uzupełniona następnie proszę o wprowadzenie do porządku dodatkowych materiałów i one są w 
dodatkowej książeczce to jest tak uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od 
osoby fizycznej nieruchomości w Rogówku następnie projekt uchwały o przystąpieniu gminy do 
równy  start  w  przyszłość  jest  to  projekt,  który  opracowała  dyrektor  szkoły  w  Runowie 
Pomorskim,  kolejna  uchwała  dodatkowa  to  jest  po  poprawkach  uchwała  w  sprawie 
nieodpłatnego nabycia  od PKP użytkowania wieczystego nieruchomości  gruntowej w obrębie 
ewidencyjnym  Gardno  to  są  drogi,  następnie  dodatkowy  druk  w  sprawie  wzniesienia 
pamiątkowego obelisku  w Węgorzynie  i  poprawiony  druk  nr  16 dotyczy  uchwały  przejęcia  i 
poprawiony druk nr 17 również dotyczy przejęcia praw majątkowych PKP po prostu do tych 
uchwał PKP przejęła jeszcze zmiany i zmieniliśmy na ich prośbę i poprawiony druk nr 18 to 
wszystko i proszę o wprowadzenie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy ktoś z Państwa radnych chciałby wnieść do 
porządku obrad? Może komisja? Nie widzę w związku z tym przechodzimy do przegłosowania 
zaproponowanych przez Panią Burmistrz zmian kto jest za zmianami które przedstawiła Pani 
Burmistrz proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  kto  jest  za  przyjęciem porządku  dzisiejszej  sesji  wraz z 
przyjętymi wnioskami Pani Burmistrz proszę o podniesienie reki kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Porządek został przyjęty
PORZĄDEK OBRAD
 XL sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 
zwołanej na czwartek 25 marca 2010 roku na godzinę 16 30 
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w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie

I.I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesji
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia:

- XXXVII/2009 z dnia 17.12.2009 r., 
- XXXVIII/2009 z dnia 30.12.2009 r., 
- XXXIX/2010 z dnia 01.02.2010 r. 

II.II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych
III.III. Informacje:

a) z umorzenia podatków, zwolnień, odroczeń w 2009 r. – druk nr 1
b) sprawozdanie z realizacji działań związanych z profilaktyka i rozwiązaniem problemów 
alkoholowych w 2009 roku w Gminie Węgorzyno– druk nr 2
c) Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)

IV.IV. Podjęcia uchwał w sprawie:
1. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010– druk nr 3
2. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010– druk nr 4
3. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010– druk nr 5
4. zaciągania  długoterminowego  kredytu  na  finansowanie  wydatków  inwestycyjnych  na 
zadanie  „Rozbudowa  oczyszczalni  ścieków  wraz  z  przebudową  przepompowni  w  ulicy 
Runowskiej w Węgorzynie” – druk nr 6
5. wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Węgorzyno – 
druk nr 7
6. przyznania dotacji Parafii  Rzymskokatolickiej  pw. Św. Tomasza Apostoła w Runowie– 
druk nr 8
7. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010– druk nr 9
8. wprowadzenia Regulaminu korzystania z placów zabaw na terenach będących własnością 
Gminy Węgorzyno– druk nr 10
9. uchylająca  uchwałę  w  sprawie  zasad  przyznawania  środków  Gminnego  Funduszu 
Ochrony Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  przeznaczonych na dofinansowanie  zadań w 
zakresie budowy indywidualnych oczyszczalni ścieków oraz remontu studni przydomowych– 
druk nr 11
10. wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w użytkowanie wieczyste działki nr 
1244 położonej w obr. 2 miasta Węgorzyno na rzecz Polskiego Związku Działkowców oraz 
udzielenie bonifikaty od opłat za użytkowanie wieczyste– druk nr 12
11. wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  od  Skarbu  Państwa  nieruchomości 
gruntowych  zabudowanych  i  niezabudowanych  w  obrębie  Połchowo  w  miejscowości 
Runowo Pomorskie– druk nr 13
12. wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  od  Skarbu  Państwa  nieruchomości 
gruntowych niezabudowanych– druk nr 14
13. wyrażenia woli nabycia od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie praw 
majątkowych  –  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  oznaczonej  numerem  10/50 
położonej w obrębie ewidencyjnym Połchowo (m. Runowo Pom.) wraz z przeniesieniem 
własności budynków, budowli i urządzeń – druk nr 15
14. wyrażenia zgody na nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie 
praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej położonej w obr. 
ewidencyjnym Gardno, wraz z przeniesieniem własności budynków, budowli i urządzeń  – 
druk nr 16
15. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w 
Warszawie praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych w obr. 
ewidencyjnym Połchowo– druk nr 17
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16. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w 
Warszawie praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej w obr. 
ewidencyjnym Gardno– druk nr 18
17. wyrażenia  zgody  na  użyczenie  na  czas  nieokreślony  dla  Ochotniczej  Straży 
Pożarnej  w  Węgorzynie  nieruchomości  zabudowanej  położonej  na  działce  o  numerze 
ewidencyjnym 1233 w obrębie ewidencyjnym numer 1 miasta Węgorzyno– druk nr 19
18. wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  przetargu  ustnego  nieograniczonego 
nieruchomości gruntowych położonych w obrębie ewidencyjny numer 4 miasta Węgorzyno– 
druk nr 20
19. wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  zabudowanej  budynkami 
gospodarczymi  oznaczonej  nr  93/3  oraz  nieruchomości  niezabudowanej  oznaczonej 
numerem 95/2 położonej w miejscowości Sielsko– druk nr 21
20. likwidacji  Filii  Szkoły  Podstawowej  w  Runowie  Pomorskim  w  miejscowości 
Sielsko i Mieszewo– druk nr 22
21. określenia obwodu Szkoły Podstawowej im. II Łużyckiej Dywizji Artylerii L.W.P. 
w Runowie Pomorskim– druk nr 23
22. ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez 
Gminę oraz granice ich obwodu – druk nr 24
23. ustalenia maksymalnej wartości dofinansowania opłat za doskonalenie nauczycieli 
oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane– druk 
nr 25

24. przystąpienia  Gminy  Węgorzyno  do  projektu  „Równy  start  w  przyszłość”  w  ramach 
Europejskiego  Funduszu  Społecznego  Program  Operacyjny  Kapitał  Ludzki,  Działanie 
9.1/Poddziałanie 9.1.2.
25. skargi dotyczącej działań Burmistrza Węgorzyna– druk nr 26

V.V. Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na 
poprzednich sesjach

VI.VI. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
VII.VII. Wolne wnioski i komunikaty

Zakończenie obrad
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  przyjęcie  protokołu  z  poprzednich  posiedzeń  sesji  w 
związku z tym, że na poprzednich sesjach protokoły nie były dzisiaj gotowe dzisiaj już mamy 
wszystkie dopracowane spisane w związku z tym, kto jest za przyjęciem protokołu z XXXVII 
sesji, która odbyła się 17 grudnia 2009 roku proszę o podniesienie reki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Protokół został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za przyjęciem protokołu z posiedzenia XXXVIII 
sesji z dnia 30 grudnia 2009 roku proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Protokół został przyjęty
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z sesji 
XXXIX, która miała miejsce 01 lutego 2010 roku proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 4
Protokół został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  protokoły  zostały  przyjęte  przechodzimy  do  punktu 
interpelacje  wnioski  i  zapytania  radnych  bardzo  proszę  radnych  o  zabieranie  głosu.  Radny 
Mielcarek bardzo proszę 

Radny Mielcarek – Pani Burmistrz interpelacja jedna, ale dość długa i mocna odnośnie Orlik 
pierwsza  rzecz  w zeszłym roku  mówiliśmy  o  tym,  że  na  Orliku  niewykończone  jest  boisko 
powstaje  glina  wzdłuż  siatki  i  na  samym środku  i  przeszkadza  to  w graniu  i  w  utrzymaniu 
czystości i kłopot gospodarz ma wiedzę non stop teraz jak jest sucho to pół biedy a zwłaszcza jak 
popada deszcze musimy coś z tym zrobić ja nie mówię czy polbruk czy nie polbruk różne są  
pomysły zrobić jakąś komisję wziąć tych instruktorów wziąć gospodarza czy trawę sztuczną do 
końca czy na środku zrobić polbruk i stół do tenisa stołowego są takie pomysły i coś trzeba z 
tym zrobić, bo sami sobie szkodzimy a dużo tam nie ma roboty naprawdę, bo to jest bardzo 
mało dwa pasy po bokach i  jeden kwadrat  po środku a już szczegóły omówić.  Druga rzecz 
odnośnie Orlika nie ma, nie wiem jak tam było na początku nie ma w ogóle piłek wczoraj byłem i  
piłki do koszykówki zero akurat tam przynoszę swoje i chłopaki z osiedla też przynoszą swoje nie 
może tak być kupmy 10 porządnych piłek i niech będą, koszulki na przykład przychodzi 20 osób 
po grać w piłkę nożną mieszają się w dwie drużyny chcą pograć nie maja, jak bo wszyscy w 
kolorowych koszulkach i nie wiadomo, kto, z kim, do piłek trzeba dokupić z 20 kamizelek zwykłe 
kamizelki  najtańsze,  aby były tak samo do koszykówki z 10.  Następna rzecz odnośnie Orlika  
miała być zakupiona maszyna do czesania trawy w zeszłym roku to zgłaszałem i proszę o tym 
pomyśleć szanowni radni tam już jest naprawdę za rok będzie już po Orliku i trzeba dołożyć parę  
groszy i zakupić to. Kolejna sprawa to już zgłosił gospodarz Orlika bardzo dużo liści jest i teraz 
jest wiosna i pozostałości po ziemie, ale gdy będzie jesień zaproponował zakupić odkurzacz od 
sprzątania tych liści  nie wiem to już wasza wola czy się na to godzicie pomysł taki jest ja go 
powtarzam, ale maszyna do czesania trawy musi być już, bo za rok będzie, że będziemy zamykać 
to boisko. Kolejna sprawa żwir wokół boiska i tak jak jest to ogrodzenie na całości boiska stoi 
woda nie wiem czy to były niedociągnięcia budowlane w każdym bądź razie trzeba gruby żwir 
kamień półłany obsypać w, koło bo ponieważ woda wdaje się na boisko. Ostatnia interpelacja 
bardzo ważna wiem, że w tej kadencji  nie będzie zrealizowana,  ale może część radnych z tej 
kadencji będzie w przyszłej może na tej Sali  jest Burmistrz, który będzie w przyszłej kadencji  
chodzi o nowe przedszkole dla dzieci moje dzieci już wyjdą z tego przedszkola nie załapią się na  
to, ale bardzo dużo osób mi o tym mówi na Kościuszki fajne jest to przedszkole sympatyczne 
miłe, ale tam moglibyśmy zrobić mieszkania socjalne, ale jest to tak samo pomysł Pani dyrektor  
czy pracowników przedszkola i przede wszystkim rodziców i tak jak wybudowaliśmy gimnazjum 
tak teraz by się przydało wybudować nowe przedszkole dla dzieciaczków. Tylko mówię, że w tej 
kadencji raczej się to nie uda, ale proszę mieć to na uwadze

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bardzo proszę radny Kołodyński

Radny Kołodyński – Pani Burmistrz mam takie interpelacje czy i w jakim terminie Zarząd Dróg 
Powiatowych zamierza wykonać łatanie  dziur,  czy jest może sporządzony taki  harmonogram, 
jeżeli tak to, kiedy Gmina Węgorzyno załapie się do łatania ulica Runowska i droga do Runowa 
Pomorskiego ci, którzy korzystają często z tej drogi wiedzą, jakie dziury. Druga interpelacja lampy 
na osiedlu 40- lecia są skorodowane przy podstawie a niektóre są tak mocno, że po prostu się już  
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siateczka  zrobiła  u  podstawy  i  obawiam  się,  że  niektóre  lampy  mogą  kolejnej  wichury  nie  
przetrzymać i mam nadzieje, że nie zrobią nikomu krzywdy. Trzecie zapytanie, na jakim etapie  
jest pozyskiwanie pieniędzy z Ministerstwa Środowiska na przekształcenie kotłowni na osiedlu 
40- lecia na gaz pytam się, dlatego, że jak Pani pamięta obiecanki i plany był przedstawione na  
zebraniu mieszkańców w styczniu dotyczące tejże, tego zagadnienia. Czwarte pstryczek właściwie 
w stronę  urzędu marne jest  chwalenie  się  może  inaczej  na  stronie  urzędu  pokazała  się  taka 
zakładeczka, że mamy kolejne pozyskane pieniądze po otwarciu tego czytamy, że na grobowiec 
jest a dwa, że rozpatrywany jest wniosek a trzy, że złożony wniosek czy my nie May się już, czym 
chwalić i wszyscy się śmieją do, około, że takie bzdety piszemy   

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radny Hlib proszę

Radny Hlib – pierwszy temat to przystanek w Mieszewie to temat, który od pół roku jest w 
zawieszeniu a temat dróg, jakie mamy po tej ziemie to wszyscy wiemy tutaj radny Kołodyński 
wspomniał o drogach w kierunku Runowa mnie bardziej interesują drogi gminne, ponieważ to 
dotyczy  bezpośrednio  naszego  budżetu  na  inne  nie  mamy  zbytnio  wpływu  czy  mamy 
harmonogram dróg napraw wszystkich, bo podejrzewam, że Województwo się określiło i powiat 
się  też  określił,  bo  zaraz  mamy  kwiecień  i  te  prace  też  się  powinny  ruszać  temat  drogi  w 
Mieszewie typowo nad jeziorem tej drogi takiej szotowej. Z tego, co mi przekazali mieszkańcy  
tam jest problem po ziemie tam chyba była wywózka drewna i trzeba by pomyśleć nad tą drogą i 
ta  droga,  która  w  lato  jest  dość  popularna  i  wykorzystywana  nie  tylko  przez  naszych 
mieszkańców,  ale  także  ościennych  wiosek,  więc  albo  nawieść  albo  wyrównać  zawałować  te 
dziury.  Temat,  który wypłyną nie dawno kwestia  radarów funkcjonuje  u nas radar na terenie 
gminy wszyscy o tym doskonale wiemy jednak docierają do nas wieści, że te miejsca nie są w 
pełni  trafione  z  tym gdzie  on  stoi  propozycja  mieszkańców  żeby  raz  na  ileś  tam ten  radar  
pojawiał się także u nas w Mieszewie szczególnie od strony Siedlic jest problem a zwłaszcza tiry,  
które spieszą się rano na załadunek i tak naprawdę 50 wymagane i chciałbym się przypomnieć z  
tematem podpisana ma być w starostwie w obecności marszałka umowa na dofinansowanie w 
sprawie budowy drogi Węgorzyno Runowo Pomorskie rozmawiałem dzisiaj z Panem Bernackim 
przypominając się, ale w szczególności urząd żeby miał na uwadze i trzymać rękę na pulsie żeby 
ta zrywka trafiła do Sielska na tą jedna kolonię a być może nawet do wcześniej wspomnianej 
drogi na Mieszewo zawsze to utwardzi i przynajmniej będzie to wyglądało, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Kłosiński proszę

Radny  Kłosiński –  chciałem  się  zapytać,  kiedy  będą  załatane  dwie  dziury  na  Sulicach,  ja 
zgłaszałem do Pana Starucha, bo on akurat kryzysowy jest przed samym przejazdem jest okropna 
dziura,  że  samochód  nie  może  wjechać  ani  zjechać  i  rozmawiałem  tu  z  kolegą  Krzyśkiem 
Makarski i on mówi, że jeszcze na razie nic nie wie i on nie ma udokumentowanych pieniędzy, 
żeby wszcząć jakąś pracę jak chcecie to ja mogę zrobić zdjęcia  i  przywieść na kolejną  sesje i 
zobaczycie, w jakim to jest stanie, bo do siebie ja zrobiłem drogę, ale dalej ja nie mam materiału  
za Burmistrza Konarskiego dałem trzy samochody materiału i wysypałem za Panią Burmistrz 
załatwiliśmy materiał na żwirowni i żeśmy rozwalili  a urząd z własnej kasy jeszcze, na sulicką  
drogę nie dał na remont jak ja pamiętam i chciałem się zapytać, kiedy wreszcie to zrobimy, bo 
naprawdę jest tam katastrofa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radna Kamińska proszę

Radna  Kamińska –  pierwsza  sprawa  jest  inwestycja  w  Gardnie  ta  druga  część  tej  drogi 
rozbudowana i tam mieszkańcy i firma, która tam istnieje proszą o to, aby było można jakoś 
skosztorysować jakoś kawałeczek drogi do tej  firmy i  określić,  bo jeżeli  były by  to nie  duże 
pieniądze to po prostu Pan sam będzie  uczestniczył  w tej  pracy w koszcie  tego wszystkiego 
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własnym podatkiem, ale jest to sprawa nasza gminna droga, więc uważam za stosowne zrobić ten  
kawałeczek, bo porostu ta droga i tak się będzie kruszyła, bo raczej asfalt przylega do tej drogi i 
następna sprawa to jest melioracja rowu w Runowie Pomorskim już ci, co jeżdżą to widzą, co się 
dzieje, więc po stronie, co się buduje nowy dom jest rów, który jest niemeliorowany od dawna a 
po drugiej storni rozmawiałam już kiedyś, ale Pani Burmistrz nie wiem może zmieniła zdanie 
chcielibyśmy po prostu zrobić na nowo odwodnienie tego terenu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Cierpisz proszę 

Radny Cierpisz – chciałbym się dowiedzieć zapytać, kto prowadzi nadzór rozbiórki w Cieszynie 
byłego PGR konkretnie tam gorzelnia wiaty śmiem twierdzić, że to szambo jest zasypywane czy 
tam  nie  są  jakieś  inne  środki  wrzucone  żeby  po  prostu  zakryć  to,  ale  to  jest  coś 
nieprawdopodobnego jadąc do Państwa Kwiatkowskich w tym parku topolowym jest kupa gruzu 
i nie jest to usunięte, co prawda czeka się, aby to zarosło, dzierżawca chce sobie tak skrócić czas  
rozbiórki. Jeszcze chciałbym się dowiedzieć, kiedy w Trzebawiu będzie ten drugi kosz na plastiki

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Mazuro proszę

Radny Mazuro – ja dzisiaj tej odpowiedzi nie oczekuję, bo to trzeba będzie przygotować dane a  
chcę zapytać, na jakim etapie i co do tej pory z tak zwanym zadłużeniem żwirowni mieliśmy dwa 
lata temu, że żwirownia prowadzi sprawy sądowe, różne i co do tej pory zrobiono czy jest szansa 
odzyskać  te  pieniądze,  bo  tam  straszono  nas,  że  będą  się  odwoływać  łącznie  z  sądem 
najwyższym, bo chcę znać sytuację na dzisiaj, co w tym kierunku jest robione ogólnie mówiąc 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Przewodniczący Rady proszę

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – ja jeszcze wrócę do dziur myślę to, co 
radny Hlib mówił to nie czekamy na harmonogram tylko myślę na konkretne działania zima się  
skończyła  wiosna  całkiem niezła  jest  na  dzisiaj  i  chciałbym Pani  Burmistrz,  aby ta  droga  w 
Mieszewie w kierunku jeziora do ostatniej posesji ja w tamtym roku zgłaszałem o tych dziurach i 
jest tam, co najmniej 10 dziur w tym asfalcie i w pierwszej kolejności powinny być załatane a jeśli 
chodzi  o  tą  drogę  dalszą  do  jeziora  to  faktycznie  przewoźnicy  wywożą,  ale  ta  droga  była 
naprawiona w poprzedniej  kadencji  a  teraz była chyba w miarę równana,  ale  należało by się 
przyjrzeć rolnikom jak uprawiają pola, bo jak orali w ubiegłym roku to tak będą orać teraz i jak ta 
droga jest zniszczona to należałoby to wyegzekwować, aby na drogę z pługami nie wyjeżdżać, bo 
drogi są niszczone również w ten sposób. Kolejna sprawa w Zwierzynku na tej naszej pięknej  
remizie, że tam odpadło kawałek tynku i myślę, że teraz są również sprzyjające warunki ku temu,  
aby ten tynk może strażacy sami ten tynk naprawili, ale tak to nie ładnie wygląda też również  
sprawa z ubiegłego roku dotyczy Mielna mieliśmy przejąć tą działkę od Agencji Nieruchomości 
Rolnej i temat jakoś stoi w punkcie martwym i nic się w tym temacie nie dzieje i skoro jest tak  
dużo dzisiaj Państwa sołtysów to myślę, że należałoby poprawić współpracę, bo jak jeżdżę to w 
każdej miejscowości to lampy się  palą  różnie  często w dzień i  na przykład w Sielsku są trzy 
kolonie  i  na  każdej  kolonii  palą  się  różnie  godziną  po 6 rano to już jest  widno to są nasze  
pieniądze  podatników  i  to  należałoby  zgłaszać  do  Pani  Burmistrz  żeby  to  w  skali  gminy 
regulować, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, ja również zabiorę głos. Mam kilka spraw. Proszę 
o przygotowanie na następną sesję informacji zawierającą w formie tabelarycznej ewidencję lokali  
komunalnych  możliwych  do  udostępnienia  organizacja  pozarządowym  oraz  ewidencję  lokali, 
które  już zostały  przydzielone  poszczególnym organizacją  chodzi  o lokale  komunalne  jest  to 
interpelacja  ślad  za  pismem  Zachodniopomorskiej  Rady  Pożytku  Publicznego.  Kolejne 
interpelacje  w  lipcu  2009  roku  składałam  interpelację  dotycząca  koordynatorów  w  Gminie 
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Węgorzyno  ilu  jest,  jaki  zakres  maja,  na  jakiej  zasadzie  działają  do  dnia  dzisiejszego  nie 
otrzymałam odpowiedzi. Kolejna opinia prawna dotycząca umowy z PUWiS’em po prawie trzech 
latach  otrzymałam  opinię  prawną,  ale  to  nie  jest  opinia,  o  której  mówiliśmy  i  o  którą 
wnioskowałam to nie miała być opinia zamówiona przez PUWiS tylko to miała być opinia jak 
Pani dobrze mówiła naszego prawnika obsługującego naszą gminę odnośnie tego czy zawarte w 
niej postanowienia nie są jakimś zagrożeniem dla Gminy Węgorzyno. Prosiłam swego czasu o 
rozliczenie dotyczące imprezy „Lato z węgorzem 2009” otrzymałam to rozliczenie jest ono nie 
kompletne, więc proszę o uzupełnienie. Przeglądając stronę internetową oficjalna Urzędu i BIP 
stronę Węgorzyna zauważyłam, że zostały zdjęte interpelacje radnych pytam się, dlaczego? Na ich 
miejsce pojawiła się taka tabela statystyczna mówiąca o ilości wnoszonych przez danego radnego 
interpelacji w porównaniu chyba trzech lat. Tylko tak naprawdę, co to ma do rzeczy mieszkaniec,  
który zgłasza swoją sprawę swój problem do radnego chciałby sprawdzić czy ten radny w jego 
imieniu przekazał tą interpelację i jaka jest odpowiedź na tą interpelację a z takiej tabeli to są  
suche dane statystyczne i nie wiem czy komuś do czegoś służą. Z BIP usunięto również skład 
Rady  V  kadencji  też  nie  wiem,  dlaczego  uważam,  że  takie  dane  powinny  być  od  początku 
samorządu, jakie były kadencje to są przydatne, bo różne opracowania się na podstawie takich 
danych  sporządza.  Na  internecie  również  są  nieaktualne  informacje  w  sprawie  jednostek 
organizacyjnych naszej gminy na przykład nie ma pełnych nazw lub są stare adresy są jednostki,  
które już nie istnieją, więc prosiłabym o uaktualnienie. Kolejna sprawa, dlaczego nie składaliśmy 
albo, dlaczego nie dostaliśmy pieniążków z funduszy unijnych na kanalizację naszej gminy, nasza 
gmina miasto nie jest w pełni skanalizowane a z tego, co media donoszą marszałek dla Gminy 
Resko dał dofinansowanie w wysokości, 9 300 000 dlaczego to my nie jesteśmy tą gminą, którą 
Marszałek dofinansował. Ostatnia interpelacja czy urząd mógłby przygotować w sumie to taki 
wniosek  żeby  urząd  przygotował  projekt  uchwały  na  podstawie  ustawy  o  zakazie  palenia  w 
miejscach publicznych chciałabym szczególnie  zabezpieczyć  miejsca jak przystanki,  przystanki 
szkolne na ulicy Kościuszki jest przystanek, na którym wysiadają oczekują na autobus dzieci nie  
tylko gimnazjalne, ale również Szkoły Podstawowej, czyli od 7 roku życia czy od 6 bo jest to 
roczne  przygotowanie  przedszkolne,  więc  może  przydałoby  się  wykorzystać  taką  ustawę  o 
zakazie  palenia  w miejscach publicznych przygotować stosowna uchwałę prawa miejscowego. 
Wniosek  do  Pani  Burmistrz  do  Rady  są  adresowane  skargi  między  innymi  na  działania 
Burmistrza,  ale  również i  inne pisma ostatnio jeden z mieszkańców zapytał  mnie,  co w jego 
sprawie, co w jego skardze ja nie wiedziałam, o jaką skargę chodzi, więc przyniósł mi dokumenty  
z domu potwierdzone, że złożył w Urzędzie niestety ta skarga nie dotarła do dnia dzisiejszego do 
Rady  Miejskiej  a  w  temacie  tej  skargi  została  udzielona  odpowiedź  jak  pamiętam  z  ustawy 
kompetencją  do  rozpatrywania  skarg  jest  Rada  Miejska  i  Pani  Burmistrz  nie  ma  prawa 
odpowiadać sama na skargi i to wszystko dziękuję. Radny Mielcarek proszę

Radny  Mielcarek –  Pani  Przewodnicząca  odnośnie  tych  papierosów  chyba  nie  mamy 
możliwości prawnych w tej chwili jest ustawa, poszła z sejmu do senatu i ona wejdzie w życie nie  
długo i wtedy będzie automatyczny zakaz, bo posłowie odrzucili a senatorowie wiem, że przejdą. 
Interpelacja  odnośnie dróg do Przytonia tam są takie dziury, że jeszcze takich dziur to ja nie 
pamiętam.  Ostatni  wniosek  nie  złoże  to  w  formie  interpelacji  żeby  nie  było,  że  wymyślam 
oglądałem ostatnio taki program o gminie wielkości Węgorzyna i tam tworzą schroniska może 
nie wyglądam na takiego, ale jestem miłośnikiem różnych zwierząt fajnie by było gdyby takie cos 
powstało  w naszym rejonie  w powiecie  nie  ma  w  sąsiednich  gminach  też  nie  ma  zgłaszam 
wniosek na zastanowienie się na zlokalizowanie miejsca tylko tyle

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś wnioski? Pan sołtys bardzo proszę 

Sołtys  Rataj –  Pani  Burmistrz  mieszkańcy  maja  prośbę,  aby  wystąpić  do  kolei,  aby  pociąg 
przyspieszony, który przejeżdżają czy nie mógłby się zatrzymywać w Cieszynie nr 89130 w stronę 
Szczecina jedzie około 5: 25 z tego, co sprawdziłem i drugi pociąg jest godzina 17: 28 a to jest  
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pociąg  nr  89427 to są dwa pociągi  a  zeszłego roku przestała  funkcjonować linia  PKS przez 
Cieszyno 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, proszę Przewodnicząca Rady Osiedlowej 

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak – ja chciałabym prosić i mam nadzieję, że da się 
usunąć te hałdy brudu na promenadzie gdzie wcześniej wywoziliśmy tam śnieg z miasta i teraz 
zostały same śmieci i wygląda to tragicznie. Wracając do Orlika to jeszcze jedna rzecz, jeżeli ktoś 
biegał po trawiastym boisku to zauważył wzdłuż całego boiska jest taka bruzda takie wgłębienie 
podłużne, które może być później przyczyną albo prowadzić do skręcenia nogi i chciałabym się  
zapytać, dlaczego nie jest wywieszony regulamin Orlika i na dobrą sprawę nie wiadomo, w jakim 
obuwiu należy użytkować te boisko wiem, że są Orliki nie można wejść w niektórym obuwiu 
naprawdę cieszy się  ogromnym powodzeniem to boisko i  chciałabym, aby to boisko służyło 
bardzo długo. Stadion jest miejskim obiektem i nikt o niego nie dba jest pełno śmieci mnóstwo 
zeschłych liści czy jest szansa, aby się tym obiektem należycie zająć, ale nie w wakacje tylko teraz  
już. Kolejne pytanie, kiedy rozpoczną się prace związane z placami zabaw? Wracając do tych 
bezpańskich psów jest coraz więcej i mnóstwo psów biega po mojej ulicy również, ale i na ulicy  
Grunwaldzkiej też są i też bym prosiła, aby się zająć tym tematem i to wszystko

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś z Państw jeszcze? Pani Sławska

Sołtys Sławska – ja chciałam się zapytać Pani Burmistrz czy będą w tym roku jeszcze kontenery,  
bo mieszkańcy się mnie pytają, bo zaczynają się remonty. Z tego, co mi wiadomo to powstała 
nowa spółdzielnia  Panie,  które  sprzątają  i  czy  my,  jako  sołtysi,  bo w zasadzie  zatrudnić,  ale 
myśmy nie mieli funduszy zapewnionych na to sprzątanie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś z Państwa? Proszę Panie Korcz

Sołtys Korcz – w kwestii psów to nie trzeba schroniska to jest droga inwestycja wystarczy ustawa 
o obowiązkowym czopowaniu psów i wtedy nie będzie wyrzucania psów gdzieś tam w lesie, ktoś 
kto będzie przyprowadzał psa na szczepienie zaczopowany jest i można takie psa sprawdzić czyj 
on jest i to jest proste i sprawne

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę jeszcze raz Pani

Przewodnicząca Rady Osiedlowej  p.  Stasiak –  ja  chciałam się  zapytać  czy ten skwer  nie 
daleko urzędu czy on po tym wycięciu topoli czy on będzie jakoś ładnie zagospodarowany?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radny Kłosiński jeszcze raz

Radny Kłosiński – taka mnie myśl tu przyszła chciałbym zapytać Panią Burmistrz, kto zapłaci 
za wywiezienie tych śmieci z działek, bo moje takie jest zdanie, bo niestety posprzątaliśmy na 
zatorzu za torami te działki, co są w stronę Łobza i wszyscy działkowicza wywalili śmieci na tą  
skarpę Pani Burmistrza dała ludzi a komunalka postawiła kontener i moje jest takie zdanie, aby 
Pani  Burmistrz  obciążyła  prezesa  tych  działek  za  wywóz  tych  śmieci,  bo  przecież  nie  my 
nabrudziliśmy tylko ci działkowicze działek wywalali sobie ze skarpy śmieci 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję  czy  Państwo sołtysi  chcieliby  zabrać  głos?  Nie 
widzę  uważam  punkt  za  wyczerpany  przechodzimy  do  informacji  sprawozdanie  z  realizacji 
działań  związanych  z  profilaktyka  i  rozwiązaniem problemów alkoholowych  w 2009  roku  w 
Gminie Węgorzyno na druku nr 2. Czy są jakieś pytania w sprawę tego sprawozdania? Bardzo 
proszę radna Kamińska 
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Radna Kamińska – ja ma taka prośbę do Pana Przewodniczącego Mirka tutaj myśmy prosili na 
komisji o takie sprawozdanie, na jakie cele poszły pieniążki z alkoholów ki i przeraza mnie, że  
bardzo  mało  poszło  na  szkołę  na  profilaktykę  możemy  imprezy  finansować  możemy różne 
rzeczy  zrobić  ale  jeżeli  w  szkoły  nie  włożymy  najwięcej  pieniędzy  to  tak  trochę  będzie  źle 
wyglądało, bo tych maluchów trzeba uczyć, że picie to jest zła rzecz a później kiełbasa potem jak  
kiełbasa i te inne rzeczy ja uczulona jestem na to 

Radny Kłosiński – o ile się do nas zwracają szkoły dostają pieniążki ostatnim zdarzeniem które 
chciałbym tu przytoczyć zgłosili pismo do nas Runowo, że chcą dofinansowanie bo przyjedzie  
profilaktyka i jeszcze nie doszło do nas pismo a już teatrzyk był to najpierw do nas się zgłoście a 
później  sprowadzajcie  a  do nas o ile  szkoły się  zwracają  zawsze dostają,  nie  można mi tego 
zarzucić, że nie dostały szkoły 

Radna Kamińska –żebyśmy się rozumieli ja nie mówię o tym, że nie dostają nie krytykuję tego, 
że nie dostają tylko, że powinny więcej iść

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy ktoś jeszcze w sprawie sprawozdania chciałby 
zabrać głos? Nie widzę.  Przechodzimy do kolejnej  informacji  jest to informacja Burmistrza z 
działalności między sesjami proszę Pani Burmistrz.

Pani Burmistrz – Wysoka Rado omówię najważniejsze zadania wykonane między sesjami więc 
rozplanowałam  zadania  w  budżecie  i  realizujemy  burmistrz,  urząd  i  wszystkie  jednostki 
organizacyjne  szczególnie  omówię  inwestycję  co  w  okresie  między  sesyjnym  wykonaliśmy 
inwestycja  gazyfikacja  wykonano  podkłady  geodezyjne  przyłączy  gazowych  do  obiektów 
gminnych szkoła, biblioteka, przedszkole. Wydano decyzję o warunkach zabudowy również dla 
tych obiektów zmieniłam zmianę audytów z węgla na gaz dla obiektów szkoła i przedszkole. 
Uczestniczyłam w zebraniach z Lidera w Łobzie została już wybrany inżynier kontraktu jest to 
firma POI ze Stargardu, która będzie organizowała przetargi i wybierała wykonawców na zadania 
termomodernizacja  obiektów u nas będzie  przetarg na  szkołę na  bibliotekę  i  na przedszkole  
również dokonałam przeglądu biblioteki i przedszkola przed wykonaniem termomodernizacji i 
przedstawię  Państwu  tutaj  proszę  się  zapoznać  z  tym  raportem  jak  wygląda  przedszkole  i 
biblioteka przed termo i jakie jeszcze są do wykonania zadania dodatkowe, które nie można ująć 
do  wydatków  termo  bo  one  nie  podlegają  dotacji  z  projektu  unijnego  krótko  na  te  prace 
dodatkowe  które  są  w  tym raporcie  wskazane  musimy  posiadać  przeróbki  własne.  Również 
wystąpiłam  do  Ministra  Środowiska  gdzie  realizujemy  projekt  termomodernizacja  obiektu 
użyteczności publicznej o zmianę kotłowni węglowej na gazowe bo w naszym przypadku to tak 
się stało, że wniosek Lider złożył na fundusz unijny w momencie kiedy jeszcze nie było gazu w 
Węgorzynie i robiliśmy obiekty publiczne pod kątem modernizacji kotłowni na węgiel a jak już 
wniosek przeszedł w Ministerstwie i umowa została podpisana to się okazało, że mamy gaz w 
Węgorzynie i zaczęła się gazyfikacja miasta i teraz jakby logiczną konsekwencją tego jest zmiana 
umowy na termomodernizację i jest z kotłowni węglowej na gazowe Burmistrz Sola z Łobza był 
przedwczoraj  w Warszawie przedstawił  moje wystąpienie  o zmianę zmiany kotłowni  termo z 
węglowej na gazowe i jest zgoda wszystkie prace przygotowawcze rozpoczęłam i uważam, że jest  
tak jakby logika  tych działań,  że  jak jest  w mieście  gaz to nie  będziemy za pieniądze  unijne  
modernizować kotłowni  na węgiel  także  jest  zgoda i  realizujemy ją  w całym zakresie.  Druga 
ważna  inwestycja  proszę  Rady  to  oczyszczalnia  ścieków  informuję,  że  wpłynęły  trzy  oferty 
przetarg został rozstrzygnięty a przetarg prowadził inżynier kontraktu Pan Tomasz Granops jest 
przyjechał dzisiaj na sesje bo wiem, że Rada Miejska będzie chciała na temat tego przetargu i tego 
zadania zadawać inżynierowi pytania. Zarekomendowano ofertę najkorzystniejszą nie najtańszą 
tylko droższą, droższą od najtańszej i po zapoznaniu się z opiniami specjalistów wybrałam ofertę 
nie  najtańszą  tylko  najkorzystniejszą.  Myślę,  że  tutaj  będzie  dyskusja  przy  punkcie  nr  5 
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zwiększenie środków na zadanie oczyszczalnia ścieków, kolejne duże zdanie które realizujemy to 
jest  aglomeracja  czyli  budowa  kanalizacji  sanitarnej  w mieście  i  w  Runowie  Pomorskim i  w 
Połchowie  aglomeracja  i  tutaj  proszę  Państwa  tak  pierwszy  etap  to  już  Państwo  wiedzą  bo 
wielokrotnie  informowałam,  że  już  jest  zakończona  dokumentacja,  projektowanie,  złożyliśmy 
wniosek do PROW wniosek przeszedł wszystkie etapy oceny i z tego jakie mam opinie z Urzędu 
Marszałkowskiego  powinniśmy  otrzymać  pieniądze  na  budowę  kanalizacji  sanitarnej  w 
Węgorzynie  czyli  wszystkie  ule  Drawska,  Zielona,  całe  osiedle  domków  jednorodzinnych, 
Podgórna, Południowa, Szkolna i tak dalej ta cześć południowa miasta. Proszę Państwa teraz 
robimy drugi etap czyli  Runowo Połchowo i zorganizowałam już naradę z projektantem taką 
podsumowującą jaki  jest  stan prac drugiego etapu i  na piśmie uzgodniłam przebieg  drugiego 
etapu aglomeracji i ten etap przebieg jego jest następujący  jest proszę Państwa ujęte w drugim 
etapie  Nowy  Świat  wymiana  sieci  wodociągowej  azbestowej  następnie  budowa  kanalizacji  
Połchowo  do  oczyszczalni  ścieków  całe  Runowo  Pomorskie  i  ulica  Runowska  26  została 
podzielona w ten sposób, że od numer 26 w stronę północną idzie do kanalizacji Runowa a od  
Runowskiej  26  idzie  do  kanalizacji  Węgorzyno  takie  są  uzgodnienia  zaopiniowane  przez 
konsultanta  aglomeracji  Pan  inżyniera  Brochmana  i  dzisiaj  po  konsultacji  z  wykonawcą 
aglomeracji jest podany wstępny termin  zakończenia projektowania drugiego etapu i złożenia  
wniosku o wydanie decyzji na budowę wrzesień tego roku i wówczas będziemy składać wnioski  
na fundusze w określonych programach. Również proszę Państwa zapewnił mnie już dyrektor 
Dróg  Krajowych  i  Autostrad  w Szczecinie,  że  obwodnica  dla  Węgorzyna  drugi  etap  wraz  z 
przebudową  ronda  w  ulicy  Podgórnej  wyszła  z  planu  rezerwowego  i  weszła  do  planu 
inwestycyjnego na 2010 rok, oni robią ze środków własnych przygotowanie do inwestycji i sama 
budowa obwodnicy jest w planie inwestycyjnym jest już wydane pozwolenie na budowę przez 
Wojewodę i mam nadzieję, że jak nie w tym roku to w przyszłym na pewno to zadanie zostanie 
wykonane  również  kolejne  zadanie  przebudowa  remizy  OSP  Węgorzyno  i  opracowaliśmy 
porozumienie  o  budowie  wspólnego  obiektu  z  policja  i  przekazano  do  Komendanta 
Wojewódzkiego Policji i do Komendy Powiatowej Policji porozumienie do uzgodnienia i czekam 
na  te  uzgodnienia  tak,  że  jesteśmy  w  kontakcie  i  komendy  pracują  na  razie  nad  tym 
porozumieniem. Zorganizowałam również spotkanie z firmą która na komisjach Rady dokonała 
prezentacji budowy kanalizacji sanitarnej dla Cieszyna Winniki jako pierwszy etap ochrony jeziora 
Woświn  czyli  kończymy  kanalizację  dla  miasta  a  jeszcze  nie  kończymy  bo  nie  zaczęliśmy 
budować  ale  teraz  już  jest  etap  projektowania  planowania  prac  inwestycyjnych  nad  budową 
kanalizacji  dla  Cieszyna  Winniki  w  najbliższych  dniach  otrzymam  tą  koncepcje  która  była 
prezentowana  będą  się  mogli  Państwo  zapoznać  w  każdym  bądź  razie  w  każdej  wsi  jest 
planowana bezobsługowa oczyszczalnia podobnie jak w Radowie Małym, kto z radnych zna to 
będzie  się  orientował.  Wykonano  już  dokumentacje  projektową  dla  budynków  w  Ginawie 
projektant złożył wniosek o wydanie pozwolenia na budowę dokumentacja została po konsultacji  
z Radą Sołecką zrobiona na adaptację na świetlicę. Place zabaw z projektu unijnego dziś został 
rozstrzygnięty  przetarg  został  wybrany  wykonawca  tego zadania  i  do  dwóch tygodni  nastąpi 
podpisanie umowy a wygrała firma szczecińska i już wykonawca rozpocznie prace na działkach. 
12 wsi jest jakby w pierwszej kolejności planowanych gdzie nie musimy przeprowadzać żadnych 
prac  niwelacyjnych  na  kolejnych  działkach muszę  jeszcze  wykonać  pracę  niwelacyjne  i  na  tą 
sobotę już mam uzgodniony sprzęt z kopalni ze Storkowa spycho -ładowarkę będzie niwelowała 
teren  u  Pani  sołtys  Ginawy.  Ze  spraw  bieżących  krótko  kończymy  przejmowanie  od 
administratora  lokali  mieszanych  w  tym  czasie  czyli  od  stycznia  do  marca  powiadomiliśmy 
najemców o zmianie cen wody i ścieków następnie wysłałam do wszystkich dłużników pismo o 
możliwości spłaty na raty i podania spływają i systematycznie zawieramy ugody również wysłano 
do wszystkich oczekujących na mieszkania pisma o weryfikacji podań i również weryfikacja na 
mieszkania podań będzie zakończona chyba do maja albo do czerwca. Kolejne bieżące zadania to 
jubileusz  550-  lecia  tutaj  już  ruszył  kalendarzowy  pobór  już  mamy  pierwszą  datę  z  tego 
kalendarza 7 marca gdzie została otworzona wystawa z rodzinnego albumu o pierwszych latach 
po wojennych w gminie Węgorzyno zapraszam szczególnie sołtysów, bo może nie znają jeszcze 
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tej wystawy może mieszkańcy. Proszę Państwa przygotowujemy cały program jubileuszu na cały 
rok także jest zresztą przedstawiony w biuletynie urzędu. Rozpoczęły się już porządki wiosenne 
zatrudniłam 10 osób w ramach robót publicznych i 4 osoby są jako grupa melioracyjna za te 
osoby odpowiada zastępca i Pani Mazuro jeżeli macie Państwo sołtysi w terenie jakieś sprawy do 
wykonania przez grupę melioracyjną proszę bezpośrednio zgłaszać do zastępcy pozostała grupa 6 
osób zajmuje się porządkami na mieście i proszę Państwa czyści studzienki kanalizacji deszczowej 
po ziemie. Również dzisiaj macie Państwo listę na Piękną Wieś kogo typujemy w porozumieniu z 
sołtysami do każdej wsi na Piękną Wieś i jeszcze Urząd Pracy robi weryfikację tych osób jedne 
osoby wypadają   proponują inne nazwiska ale w takim razie informuję Piękna Wieś rozpoczyna 
się  od 1 kwietnia,  macie  Państw wykaz na narzędzia  proszę  wpisać co potrzebują  sołtysi  na 
piękną  wieś,  narzędzia  czyli  tutaj  porządki  idą  pełna  para  w  interpelacjach  było  dużo  o 
porządkach. Oczywiście ze spraw bieżących to systematycznie narady z dyrektorami i sołtysami 
uzgodnienia  bieżących  spraw.  Zakończyliśmy akcję  zimową maja  Państwo podsumowanie  tej 
akcji zimowej w materiale na sesję ile kosztowała nas akcja zima i oczywiście przy następnym 
planowaniu w budżecie zaplanuje środki na drogi bo oczywiście wydaliśmy więcej pieniędzy niż 
było planowane. Zaplanowałam tak aby świetlice ruszyły przed feriami na wszystkich świetlicach 
są  zatrudnione  świetliczanki  na  stażu  bądź  ze  środków  budżetu  gminy  i  świetliczanki  pod 
nadzorem Wydziału Oświaty Kultury i Promocji i wykonują swoje zadania i również w ostatnich 
dniach przeprowadziłam wizję Runowskiej z udziałem PUWiS Nowogard i z Zarządem Dróg 
Powiatowych w Łobzie w związku z tym, że wszyscy już wiemy, że powiat dostał pieniądze z 
programu  RPO  fundusze  unijne  na  przebudowę  Runowskiej  przeszliśmy  całą  Runowską  w 
mieście i  Węgorzyńska w Runowie Pomorskim dla ustalenia  jakie prace należy wykonać przy 
przebudowie  Runowskiej,  które  dyrektor  Zarządu  Dróg  może  włożyć  w  projekt  i  zrobić  w 
ramach tej inwestycji a które nie może włożyć w projekt a musi włożyć w nie gmina  i muszę 
znaleźć jakieś  pieniądze bo jestem zdania,  że jak coś się robi to trzeba to zrobić porządnie i 
zrobić to wszystko co było namierzane latami i żeby już nie wracać do tego zadania to wszystkie 
sprawy bieżące 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytania są proszę radna Kamińska

Radna Kamińska – Pani Burmistrz ja tak słyszałam dobrze firma POI wygrała coś tak? a z tego 
co  pamiętam  3  lata  temu  Pani  tą  firmę  prawie  wyrzuciła  z  Gimnazjum  bo  Pani  wtedy  
powiedziała, że firma jest nie rzetelna i źle pracuje to jakim prawe jest teraz ta firma, bo jeżeli jest 
nierzetelna i tak źle pracowała, że Pani przyjęła Granops to te4raz ich przyjęliśmy 

Pani Burmistrz – wyjaśniam, że to nie Burmistrz inżyniera kontraktu tylko inżyniera kontraktu 
wybiera Lider czyli Burmistrz Łobza. Ja Burmistrz Łobza uprzedzałam jaka jest moja opinia o tej  
firmie  została  wybrana  więc  jest  inżynierem kontraktu  dla  projektu  termo jest  POI Stargard 
procujemy z takim inżynierem jakiego wybrał Lider 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Kaliciński proszę 

Radny Kaliciński – z rozmowy z Panem dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych i myślę, że 
oni są mało zorientowani w sprawach kanalizacyjnych tylko drogowych oni się dogadali miedzy 
sobą wykonawcy drogi powiatowej i wykonawca kanalizacji, bo to może cyrk wyjść z tego bo my 
nie znamy planu ich jeżeli by zaczęli drogowcy we wrześniu jedni by jechali z drugiej strony a  
drudzy z drugiej to jakby to wyglądało 

Pani Burmistrz – proszę Państwa nie będzie łatwa ta inwestycja,  bo tutaj nakładają się dwie 
inwestycje nasza gminna budowa aglomeracji w ramach kanalizacji jeżeli dostaną fundusze plus 
powiatowa przebudowa drogi i najgorsze to, to, że dwóch wykonawców weszło na plac budowy 
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to co zostało ustalone w czasie wizji to, to, że wcześniej położyć rurę kanalizacyjną w miejscu 
gdzie ma być położony chodnik ja myślę, że tutaj nie powinno być problemów 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radny Mazuro proszę 

Radny Mazuro – ucieszyła mnie informacja o świetlicy w Ginawie, że jest robiony projekt i  
pozwolenie na budowę też będziemy mli,  nie ma Pani sołtys ale ja  w budżecie chyba znajdę 
pieniądze bo wcześniej  nie szukałem pieniędzy na nadwyżkę żeśmy podzielili  i  teraz z opinii 
komisji też trochę żeśmy obcięli i jeżeli mamy tą świetlicę robić to chciałabym aby to było w 
budżecie tego rocznym. Jest zrobimy ładne boisko bo jest ta akcja tych boisk placów zabaw i z 
boiska prosto w ruiny do dziurawych okien do budynku zdjęcie fajne zrobili  i  jak robimy to 
róbmy to boisko i tą świetlicę

Pani Burmistrz – Panie Przewodniczący plan mam taki, że Ginawa jeżeli będzie pozwolenie na 
budowę to będzie do miesiąca czasu i musi być realizowana z funduszy unijnych jak ruszy kolejny 
konkurs u Marszałka odnowa wsi tam będzie program konkurs na remonty świetlic i wówczas jak 
będziemy  wiedzieć,  że  marszałek  ogłasza  to  składamy  wniosek  udział  własny  gminy  albo 
poszukamy środki w budżecie albo zwiększymy deficyt jak będzie kosztorys to będziemy wiedzieć 
ile kosztuje i mam nadzieję, że Marszałek nie ogłosi konkursu w tym roku 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny

Radny Kłosiński – ja tylko chciałem się dowiedzieć Pani Burmistrz powiedziała, że są ludzie na 
wszystkie wsie i tak siedzę tak patrzę i czytam mój sołtys tego chyba nie zauważył, że na Przytoń 
nie ma nikogo 

Pani Burmistrz – nikt się nie zgłosił

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o ciszę, będzie przerwa będzie można porozmawiać 
radny Hlib proszę

Radny Hlib – zmartwię Panią Burmistrz bo dzisiaj po godzinie 12 dostałem meila, że już jest 
znany termin odnowy wsi jest to składanie wniosków lipiec tego roku i tu kwestia do Pana Janka,  
że jednak trzeba szukać 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  jeszcze  jakieś  pytania  odnośnie  tych  informacji 
przekazanych ustnie przez Panią Burmistrz? Panie sołtysie proszę

Sołtys Korcz – ja tylko w kwestii Winniki, Cieszyno nie wiem czy Winniki jakoś blisko jeziora 
czy rzek leżą a gdzie Zwierzynek, Mieszewo, Mielno? Cieszyno jeszcze bym jakoś przebolał ale 
Winniki  jakoś  tak  nie  bardzo  mi  najbliżej  jeziora  to  leży  Mielno  i  Zwierzynek  te  dwie 
miejscowości a Trzebawie ma pod górkę do jeziora 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proponuje składać wnioski na piśmie. Czy są jeszcze jakieś 
pytania? Przechodzimy do punktu pojęcia uchwał. Na druku nr 3 mamy zmiany budżetu Gminy 
Węgorzyno na rok 2010. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisja Budżetowo – 
Gospodarcza i Społeczno – Oświatowa projekt uchwały na druku nr 3 zaopiniowała pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania lub uwagi do 
projektu uchwały na druku nr 3? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Proszę Pani Skarbnik
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Pani Skarbnik – w §  1 i 2 tam nie jest 96 tylko 46 zgłaszałam to na komisji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękujemy autopoprawką Pani Burmistrz przyjmuje?

Pani Burmistrz – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest  za podjęciem uchwały na druku nr 3 proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Protokół został przyjęty

Uchwała nr 466/2010
w sprawie   zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010     
/uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  4  zmiany  budżetu 
Gminy Węgorzyno na rok 2010 Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  druk  nr  4  Komisje 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  czy  są  jakieś  uwagi  lub  pytania?  Kto  jest  za 
podjęciem uchwały na druku nr 4 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Protokół został przyjęty

Uchwała nr 467/2010
w sprawie   zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010     
/uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny  projekt  uchwały na druku nr 5 zmiany budżetu 
Gminy Węgorzyno na rok 2010 Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje projekt uchwały 
na druku nr 5 Komisja Społeczno – Oświatowa wnioskuje o wykreślenie punktu z uzasadnienia : 
punktu  5  uzasadnienia  wynagrodzenie  wraz  z  pochodnymi  komendanta  straży  miejskiej  w 
wymiarze ½ etatu od kwietnia 2010 roku oraz wydatki na szkolenia 22.351 zł. pkt.  6 remont 
budynków  komunalnych  –  50.000  zł  z  przeznaczeniem  na  zadanie  inwestycyjne  pn. 
„Termomodernizacja budynku Przedszkola w Węgorzynie”(naprawa pokrycia dachowego) pkt. 7 
zmiana źródła ogrzewania z węglowego na gazowe w lokalu użytkowym na ulicy Grunwaldzkiej  
w Węgorzynie(biuro ADM) -17.000 zł pkt. 9 na zadanie inwestycyjne pn. „Adaptacja schroniska 
PKP na lokale socjalne w Runowie Pomorskim” -  20.000 zł pkt. 14 zakup Busa do przewozu 
osób niepełnosprawnych – 35.000 zł Komisje wnioskują, aby pkt. 15 „Rozbudowa oczyszczalni 
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ścieków wraz z przebudową przepompowni w ulicy Runowskiej w Węgorzynie został omówiony 
na  sesji  przez  wszystkich  radnych.  Po  poprawkach  komisje  projekt  uchwały  zaopiniowały 
pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję bardzo, Pani Burmistrz proszę

Pani  Burmistrz –  Przewodniczący  Przedstawił  stanowisko  Komisji  co  komisja  proponuję 
wykreślić z uchwały ja oczywiście jako wnioskodawca zmian w uchwale budżetowej chcę obronić  
te zadania już na dzisiaj wiem, że nie wszystkie bo zmieniły się pewne realia ale po kolei punkt  
piaty wynagrodzenie wraz z pochodnymi komendanta straży miejskiej w wymiarze ½ etatu od 
kwietnia i  tutaj kwota proponowana zwiększenie w budżecie 22.351 zł proszę Państwa mamy 
jednego strażnika mamy umowę na fotoradar wiemy już, że drugi rok jest realizowany fotoradar,  
że z tego tytułu mamy duże dochody do budżetu za ubiegły rok jest prawie 200 tys. na ten rok  
również  mamy  plan  200  tys.  i  strażnik  jeden  na  fotoradarze  musi  być  i  cały  czas  Państwo 
monitują do mnie, że jeden strażnik to za mało kto dba o porządki, kto kontroluje gminę czy  
porządki i były tutaj takie propozycję jak omawialiśmy budżet na ten rok, że powinien być drugi  
strażnik i z tym wnioskiem zaplanowaliśmy tutaj z Panią Sekretarz tylko pół etatu strażnika  w 
tym wypadku musi on być komendantem gminnym według ustawy a nie jest to duży wydatek a 
będziemy mieli dochody z fotoradaru i strażnika do pilnowania porządku także ja proszę radnych 
o przychylenie się do mojego wniosku i przegłosowanie tej zmiany w budżecie czyli przyjęcie  
kwoty  22  tys.  do  budżetu  kolejny  punkt  nr  6  remonty  budynków  komunalnych  50  tys.  tu 
proponowałam  zwiększenie  budżetu  na  rozbiórki  mamy  na  terenie  gminy  wiele  obiektów 
gminnych,  które  są  już  ruinami  i  należy  je  rozebrać  i  posprzątać  po  likwidować  te  ruiny  w 
Węgorzynie i na terenie wsi ale uznałam już na komisjach, że może te ruiny da się z jakiś innych 
środków rozebrać a ważniejsze zadanie jest w punkcie, 10 czyli termomodernizacja przedszkola w 
Węgorzynie gdzie wstępnie zaplanowałam 20 po to żeby zmienić to zadanie bo przedstawiłam 
Państwu raport z obiektu tremo i z tego raportu już wynika ile jeszcze trzeba będzie dodać do 
Przedszkola  jeszcze  na  Kościuszki  także  już  na  komisji  zaproponowałam  autopoprawką,  że 
przenoszę  te  50  do  punktu  10  wtedy  na  przedszkole  będzie  70  tys.  i  tutaj  nie  kwestionuje  
propozycji  komisji.  Kolejny  punkt  nr  7  i  tutaj  się  nie  zgadzam z komisjami proszę  Państwa 
Grunwaldzka 1 to jest budynek wspólnoty gmina ma tam jeden lokal czyli to biuro gdzie najemcy  
przychodzą  w  sprawie  mieszkań  ten  lokal  gmina  musi  mieć  uchwała  jest  o  przyłączeniu 
wspólnoty do sieci gazowych a gmina musi dopłacić do przyłącza gazowego według posiadanych 
udziałów za lokal czyli nie możemy tego zadania wyrzucić bo kto zapłaci bo to jest oczywiste 
mamy gaz i proszę Państwa coraz więcej się zgłasza do nas wspólnot, że chcą przyłączyć się do 
gazu a gmina ma jeden czy dwa lokale i gmina musi dopłacić do tego przyłącza czyli na przyszłą  
sesje ja przedstawię projekt uchwały o środkach na gazyfikację miasta dopłaty do wspólnot na 
przyłącza gazowe i to musi pozostać a dlaczego nawet jeśli  chcieli  byśmy proszę Państwa już  
nawet nie w tej kadencji zapadła by decyzja, że jednak ten lokal będzie sprzedany a sprawy ADM 
będą przeniesione załóżmy do urzędu to wtedy ten lokal będzie podlegał sprzedaży to wtedy 
koszty zainstalowania tam gazu i przyłącza gazowego podwyższą wartość tego lokalu i sprzedamy 
go za wyższą cenę. Tutaj jak mamy gaz i cieszymy się, ze inwestor rozprowadza gaz po mieście to 
musimy się przyłączać do tego gazu i nie mogą radni takiej kwoty wyrzucić także wnioskuję, aby  
ta kwota pozostała. Punkt 8 przeszedł i proszę Państwa punkt 9 adaptacja schroniska PKP na 
lokale socjalne tutaj przedstawiłam do tej uchwały Państwu opinię PKP dzisiaj dyrektor przysłał  
po  naszej  pisemnej  informacji,  że  radni  zakwestionowali  przejęcie  tej  nieszczęsnej  wieży  to 
dyrektor uzgodnił ze swoim naczelnym, że przekazują tą wieżyczkę nieodpłatnie. Tu się stał błąd 
bo myśmy z Panią Kierownik Martą ustalili na piśmie z kierownictwem PKP ma być bez tej wieży 
ale jak to zwykle bywa ktoś przekazał geodecie nie tą mapę uzgodnioną tylko inną mapę i geodeta  
z PKP wykreślił cały budynek on jest tutaj razem z tą wieżą i to jest obiekt taki, myśmy przekazali 
tak z Panią Martą do PKP ale mapa nie ta została przekazana i wydzielił w ten sposób i teraz  
PKP załamuje ręce, bo podział teraz drugi czyli wyrzucenie tego to nie jest ta wieża ciśnień to jest 
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taki zbiornik metalowy, wysoki to nie jest ta czerwona to jest taka konstrukcja z metalu. Dyrektor 
mówi, że sobie to rozbierzemy i będziemy mieli na złom zobaczymy. Dlaczego proszę Państwa ta 
działka jest taka dużo bo ona została tak wykrojona tu jest schronisko i to ma być przeznaczone 
na lokale socjalne a tutaj jest bardzo dobry budynek jeszcze po niemiecki który będzie służył dla 
tych rodzin jako budynek gospodarczy, bo przecież musza mieć gdzieś ziemniaki jakiś opał czy 
drewno. PKP nie zgodziło się aby podzielić tak jak Państwo wnioskowało na komisji 

Radna Kamińska – myśmy inaczej wnioskowali

Pani Burmistrz – nie ma innej możliwości, dlatego, że PKP oddaje nam działkę z obiektami ani 
tak ani tak ani tak, bo nie może PKP zostawić sobie gruntu przy drodze, który nie służy PKP, 
więc nie ma możliwości  innej tylko uzgodniliśmy z Panią Kierownik,  że bez tego, ale tak jak  
mówię stał się wypadek przy pracy geodezyjnej, ale jest opinia PKP, że oddają nieodpłatnie i ja  
wnioskuję,  żeby przejąć to schronisko tak jak jest na tej działce wydzielonej,  bo tą drogę też 
przejmujemy, bo tutaj  na pewno będą jakieś  ogródki  ci  ludzie  sobie  zagospodarują  jakoś ten 
teren,  bo  teraz  są  same  chaszcze,  bo  proszę  Państwa  we  wrześniu  mija  termin  składania 
wniosków na dotację na lokale socjalne do banku gospodarstwa krajowego, jeżeli Państwo dzisiaj 
nie podejmą tej uchwały to oczywiście prace zostaną wstrzymane i nie złożymy tego wniosku na 
fundusze. Oznacza to, że przy takim braku lokali socjalnych, jaki mamy w gminie to zostanie  
zaprzepaszczona szansa żeby te lokale powstały żeby pozyskać jeszcze na nie fundusze tyle tylko 
w wyjaśnieniach

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radna Kamińska proszę

Radna  Kamińska –  jeśli  chodzi  o  Runowo  jestem  również  z  orientowana  Pani  Burmistrz 
wszyscy byliśmy za tym aby te mieszkania były i byliśmy tam wszyscy i nikt nie miał żadnych  
wątpliwości tylko podział miał nastąpić tak abyśmy nie brali niczego co jest nam niepotrzebne 
albo coś co jest do rozbiórki ale z całym szacunkiem będziemy mieli koszty wyższe za rozbiórkę  
niż to co uzyskamy. Teraz tak to, co Pani pokazywała te wszystkie podziały przy tym budynku 
długim, który jest tuż przy torach jest budynek i ten budynek jest w połowie schroniskiem a w 
połowie  jest  to  całkiem  inny  obiekt,  który  do  niczego  się  nie  nadaje  praktycznie  tylko  do  
rozbiórki  bo  tam są  przepompownie  które  są  dla  tej  wierzy  tam jest  taki  mały  tunel  i  nam 
chodziło o to aby ten budynek cały nie jest na to żebyśmy go w całości przerobili i teraz chodzi o 
co? Jeżeli mamy rozmawiać, że zyskujemy tam dwa mieszkania to teraz czy wartość rozbiórkowa 
tych obiektów które są i jak wyceniła kolej, bo chcę Państwu powiedzieć, że my na komisji się 
dowiedzieli, że dług kolei wobec nas jest 112 tys. a wartość tych obiektów na razie tylko Melu 180 
tys. Bo jak byśmy przejmowali to musimy jeszcze dołożyć a już mówimy o tym schronisku ile 
tam  trzeba  będzie,  na  ile  jest  wyceniana   i  teraz  chodzi  nam  o  to,  że  mu  bardzo  chętnie 
przyjmiemy od kolei bo kolej się pozbywa tego i jest to jakaś słuszna decyzja tylko przejmijmy to 
o co żeśmy prosili, bo zbycie tych rzeczy pozostałych to jest tylko kłopot dla gminy a jeżeli już  
cokolwiek bierzemy to bez kłopotu takie jest nasze stanowisko, że to co się da przerobić za długi 
a jeżeli oni są wobec nas dłużnikami więc warunki jakieś możemy stawiać. Powinna Pani 
postawić warunki bo oni mają długi wobec nas bo gdyby było odwrotnie sytuacja byłaby może 
jakoś inaczej rozpatrywana. Natomiast nie chcemy tego budynku który jest przy schronisku bo on 
się nam do niczego nie nadaje a z wieżą mamy takie wątpliwości nie wiemy czy to jest prawda jak 
będzie to obiekt zabytkowy i co my wtedy z tym zrobimy będą szły kolejne pieniądze jeśli nie 
dobrze  ale  rozbiórka  tego  budynku  w  razie  czego  może  nas  kosztować  więcej  niż  te  dwa 
mieszkania 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę Pani Burmistrz
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Pani Burmistrz – proszę Państwa, Pani radna nie można wziąć pół budynku a pół powiedzieć,  
że nie, nie podoba nam się budynek jest cały i adaptacja budynku będzie schroniska na lokale 
socjalne  a  Pan  Pierścionek  który  robi  projekt  adaptacji  stwierdził,  ze  cały  budynek  będzie 
zaadoptowany i będą trzy czy cztery lokale i nikt się nie zgodzi kto przekazuje swoją własność 
żeby pół budynku przekazać a pół nie to jest absurd także cały budynek jakiekolwiek by on pełnił 
funkcję on jest do adaptacji na lokale socjalne i decyzja o zmianie użytkowania z użytkowego na  
mieszkalny została wydana również na cały budynek i przeszła przez Starostwo Powiatowe i jest  
prawomocna czyli można cały budynek adaptować na lokale socjalne. Wieża nie jest zabytkowa 
bo to nie jest żaden zabytek powiem Państwu, że ta wieża ceglana z cegły PKP złożyło wniosek o 
uznanie jej za zabytek i trwa postępowanie u konserwatora ale nie ta ten obiekt także proszę 
Państwa jeszcze raz podsumowując cały budynek jest planowany na lokale socjalne tutaj będzie 
budynek gospodarczy dla tych rodzin, które będą miały przydział na lokale socjalne tu musi być 
jakiś plac i dojście na potrzeby tej rodziny a tutaj jest teren przyległy do drogi i on może być  
również wykorzystany na jakieś obróbki tak została działka podzielona przy akceptacji Urzędu a 
sprawa  wierzy  to  jest  błąd  PKP  ale  mówię,  żeby  teraz  nie  stracić  czasu  na  opracowanie  i 
przygotowanie  wniosku pozwolenia  na budowę to ja  proponuję  aby to przyjąć  myślę,  że nie 
będzie dla gminy wielki ciężar 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuje radny Hlib proszę

Radny Hlib – ja mam zestaw bardziej takich dopytać mówimy tutaj o wierzy i mamy robiony 
tutaj podział czy jest na to księga wieczysta

Pani Burmistrz – czy PKP ma ta to księgę? Jakieś tam księgi maja na swoje działki 

Radny Hlib – to jest bardzo ważna sprawa odnośnie podziału bo sam podział to jest zlecenie 
dla firmy można to zrobić w tydzień czasu jeżeli nie ma na to dokumentacji bo jeżeli jest pełna  
dokumentacja to się zgodzę z Panią Burmistrz. Rozmawiamy o dwóch lokalach socjalnych czy 
jest  jakiś  wstępny  kosztorys  o  jakich  finansach  mówimy,  bo  zdajemy  sobie  sprawę,  że 
przejmujemy to za długi ale dopłacamy do tych długów jak gdyby, bo różnica pojawia się. Drugi 
temat musimy to zaadoptować czyli ponosimy kolejne koszty normalnie jest remont i nikt nam 
nie wyda pozwolenia na użytkowanie na lokale socjalne czy komunalne w stanie jakim jest w tej 
chwili i teraz trzeci temat ile to może kosztować w przybliżeniu ja zdaję sobie sprawę, że nie ma 
pełnego kosztorysu podejrzewam, że nawet się nie da teraz tego wyliczyć i to jest podstawowy 
temat i tutaj się zgodzę z radnymi, wszystko się rozbija o pieniądze tak naprawdę my jako radni  
musimy pilnować tego budżetu i musimy zwarzyć ile tak naprawdę przejęcie czyli anulowanie  
długów PKP zrobienie  tego wszystkiego być może założenie  jeszcze  księgi  wieczystej  i  całej  
dokumentacji bo to jest normalne przy zmianie właściciela jest okazja Państwa zarobienia przy 
podatniku ile będą kosztować te metry bo się okaże, że 

Pani Burmistrz –proszę Państwa nie można takich rzeczy mówić bez jakichkolwiek kalkulacji

Radny Hlib – dlatego pytam o kalkulację

Pani Burmistrz – Pan Pierścionek jak będzie robił projekt adaptacji to dopiero zrobi kosztorys 
ale  zakładając,  że projekt  adaptacji  będzie  kosztował ze  100 tys.  to do 50% możemy dostać  
dotację bezzwrotną z Banku Gospodarstwa Krajowego więc uważam, że chyba warto bo budowa 
nowego obiektu uzbrojenie działki to są o wiele droższe i zwróćcie Państwo uwagę, że wszędzie 
rozmawiamy już całą kadencję i wszędzie gdzie Państwu proponowałam Państwu działki pod 
budownictwo socjalne  to wszędzie  było nie  bo za  blisko  osiedli  nie  bo za blisko  domów w 
Połchowie nie przeszło gdzieś tam indziej nie przeszło więc ten obiekt nie jest gdzieś tam pod 
lasem jest w miarę blisko jakiś osiedli ale nie na tyle żeby ten obiekt był uciążliwy dla innych 
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mieszkańców  to  tez  musimy  wziąć  pod  uwagę.  Ja  jestem  za  przejęciem  dlatego,  że  proszę 
Państwa przy uzyskaniu dotacji nie wielkim kosztem adaptujemy ten budynek na lokale socjalne i 
minimum 4 lokale pozyskamy 

Radna Kamińska – chcę powiedzieć, że tak tutaj wyraźnie w tym piśmie od kolei w 2009 roku z 
czerwca o budynku w schroniskach czyli nie pisze o przepompowni żeby to było jasne. Druga 
sprawa Pani Burmistrz proszę nie mówić nie komentować tego w ten sposób my nie jesteśmy 
przeciwko mieszkaniom socjalnym i cały czas o tym mówimy to nich to będzie przygotowane a 
na  razie  to  jest  takie  rzucane  przejmiemy  jedno  a  później  będzie  drugie  jak  z  niektórymi 
inwestycjami, że dzisiaj damy 5 tys. później 10 a potem 20 i się okaże, że za mało chodzi nam o 
to, że najpierw wyliczyć dokładnie jak to będzie wyglądało jak to ma przebiegać a potem rzucamy 
uchwałę  i  wiemy co głosujemy a  na dzień  dzisiejszy  nie  bardzo wiemy co głosujemy bo po 
pierwsze się pojawiła wieża a później  się pojawiło coś takiego naprawdę żadna rzecz nie jest 
dopracowana ani  dokładnie  wytłumaczona więc  najpierw prosimy aby Pani  zrobiła  dokładne 
rozliczenia i rozpatrzy się na tym jak to będzie wyglądać a przejąć to co jest najzdrowsze i to 
można także kwestia do września nie ma problemu jeśli tylko się chce 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz tutaj można się dzisiaj zagadać na sesji ale 
chciałam tylko powiedzieć zauważyć coś co jest w uzasadnieniu, że tu mamy zgodzić się na danie  
20 tys. na wykonanie projektu budowlanego my tych budynków jeszcze nie mamy nie wiadomo 
czy uchwała nr 15 będzie podjęta a nawet jeśli  będzie podjęta to jest dopiero wyrażenie woli  
nabycia więc następna jeszcze uchwała musi być o wyrażenie zgody na nabycie i ja myślę, że tu 
jest przed wcześnie bo ani my w marcu nie złożymy tego projektu następny nabór dopiero jest 
we wrześniu a nie wiadomo czy my w ogóle to przejmiemy do tego czasu więc nie wiem czy  
można wyskakiwać przed orkiestrę najpierw uchwalać, że dajemy jakieś pieniądze na coś co nie 
jest jeszcze nasze i może skończmy tą dyskusję bo może się okazać przy 15 punkcie, że wcale bez 
sensu była ta rozmowa i tylko przedłużanie sesji. Radny Kołodyński był pierwszy i proszę radny 
Kołodyński ma głos

Radny Kołodyński – wracając do tej dyskusji chciałem powiedzieć rząd złożył do sejmu ustawę 
zmieniającą  ustawę  o  restrukturyzacji  i  komercjalizacji  przedsiębiorstwa  PKP gdzie  wyraźnie 
zmienia  zasady  zbywania  lokali  można  się  przyjże  nowemu projektowi  gdzie  będzie  uchwał 
przyjęta może warto to przejrzeć a dopiero dyskutować ale ja tak naprawdę chciałem rozpocząć 
dyskusję na temat punktu 16 uzasadnienia, który mówi o zakupie samochodu strażackiego wraz z 
wyposażeniem dla OSP Węgorzyno w ramach RPO Panie Przewodniczący Pani Burmistrz są 
pewne rozbieżności umowa jest o zakupie samochodu 848.300,00 zł 

Pani Skarbnik – proszę przeczytać dokładnie uzasadnienie z tej  kwoty dofinansowanie  75% 
750.000 zł wniosek jest na milion złotych 

Radny Kołodyński – dobrze w takim razie dziękuję za wyjaśnienie, chciałem się zapytać Pana 
Przewodniczącego Pani Burmistrz takim zapytaniem co się  stanie  w zawiązku z tym gdy nie 
przejdzie projekt 

Pani Skarbnik – przejdzie

Radny Kołodyński –jest Pani tak bardzo optymistką mam pytanie Panie Przewodniczący co się 
stanie  jak  projekt  nie  przejdzie  mamy  zagwarantowane  170  tys.  rozumiem,  że  kwota  którą  
deklarował Pan i Pani Burmistrz na zakup samochodu ta kasa nie przepada w tym momencie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja odpowiem tylko po kolei, radni powinni zauważyć, że z 
budżetu  zostało  zdjęte  80  tys.  z  inwestycji  z  ulicy  Podgórnej  i  to  zostało  przeznaczone  na 
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dofinansowanie tego zakupu powiedzmy na milion złotych de facto na koncie się znalazło 250 
tys. my na sesji budżetowej ja deklarowałem, że znajdziemy te pieniądze drobne większe bo na 
sesji budżetowej było koncert życzeń 300 czy 400 może 500 pojawiła się możliwość tak nam Pani 
Burmistrz  przekazała,  że  może  Marszałek  nam  z  tej  puli  przyzna  z  tego  będziemy  musieli 
zapłacić 25% i wyraźnie na komisji w poniedziałek powiedziałem żeby się określił komendant czy 
przedstawiciele  straży żeby mieli  świadomość,  że występujemy o ten samochód do Marszałka 
różne są koleje losu na drogę w Gardnie miało nie być pieniędzy i znalazły się pieniądze może 
Marszałek łaskawie spojrzy i da ale może się też tak zdarzyć, że nie da najnormalniej w świecie  
tylko byłby precedens, że była możliwość wystąpić z wnioskiem do Marszałka a nie wystąpiliśmy 
to  jest  przegrany  temat  był  wniosek  chyba strażaków na 290  tys.  to  ja  bym te  pieniądze  w 
budżecie znalazł bo one jeszcze tam są jeszcze po dzisiejszej sesji zostaną też to w tej chwili na 
komisji przekonano nas, że spróbujemy wystąpić z wnioskiem do tego programu o otrzymanie 
tego samochodu jak nie otrzymamy to ja już Pani Skarbnik mówiłem do budżetu włożyliśmy już 
80  tys.  i  de  facto  straż  ma już  nie  170  tylko  250  i  myślę,  że  był  to  taki  dowcip,  że  my to 
pożyczyliśmy tylko z remontu ulicy Podgórnej nie, nie już je przypisaliśmy do straży to de facto 
mamy już 250 czyli jak nie kupimy tego drogiego to na ten tańszy starczy 

Radny  Kołodyński –  w  związku  z  tym  mam  pytanie  w  programie  tym  jest  zapisane  w 
podpunkcie  b  budowa  lub  remont  infrastruktury  technicznej  w  tym  budynku  wraz  z 
wyposażeniem mam pytanie dlaczego nie podjęto męskiej decyzji i tak samo dlaczego nie było  
wystąpienia o budowę remizy skoro tylko 25% zapłacimy

Pani Burmistrz- a są pieniądze w budżecie, uchwalał Pan budżet Panie radny są pieniądze na 
remizę, nie stać nas na zrobienie remizy i samochód kupić nowy po prostu nie wszystko na raz 
dla  jednostki  która jest  w KRS najważniejszy  jest  samochód żeby straż miała czym jeździć  a 
remiza jest w drugim etapie 

Radny Kołodyński – pytam się czy nie można było tego zrobić?

Pani Burmistrz-nie można bo nie było pieniędzy 

Radny Kołodyński – ale teraz też nie ma pieniędzy a przeprowadzamy jakieś tam zadania 

Pani Burmistrz-jak Pan myśli na ile gminę stać na inwestycję 

Radny Kołodyński –do 60% może się zadłużyć 

Pani Burmistrz-nie możemy w jednym roku wybudować remizy dla strażaków i kupić nowy 
samochód po prostu budżet by tego nie wytrzymał, krótko jest na ten rok zaplanowany zakup 
samochodu i dopłata z budżetu gminy 250 tys. t jest naprawdę duży wydatek finansowy 

Radny Kołodyński – 4 lata wałkujemy ten sam problem były pieniądze zapisane na projekt na 
kontynuację tego zadania przez4 lata się nic nie robiło i dalej się nic nie będzie robić bo Pani ma 
taki kaprys i Kołodyńskiego chce Pani uwalić i mu 

Pani  Burmistrz-  Panie  Kołodyński  mógł  Pan wybudować  remizę  w tamtej  kadencji  krótko 
czemu Pan nie wybudował?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – mam do tego tematu jeszcze pytanie czy można było z tego 
programu składać wniosek na budowę remizy?

Pani Burmistrz -  mieliśmy wyjaśnienie, że nie, że tylko będą preferowane wozy bojowe 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –a Resko złożyło, dziękuję, radny Mielcarek proszę

Radny  Mielcarek –  obiecuje,  że  ostatni  mój  wniosek  i  postawię  wniosek  formalny  ale 
wcześniejsze historię dziwie się, bo zawsze więcej mieszkań niż mniej ale odnośnie Grunwaldzka 
1 Pani Burmistrz po co Pani się tam szarpie z tym gazem ten lokal sprzedać to i odpuścić sobie.  
Dziwie się, że radni zdecydowali się na wykreślenie remontu przedszkola 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie kazali dołożyć 50 tys. 

Radny Mielcarek –a to przepraszam bardzo i ostatnia rzecz ten bus jest dla kogo, bo ja jestem 
za tylko dla kogo

Pani Burmistrz – nie, nie bus już nie jest aktualny bo Burmistrz Łobza ogłosił kolejny przetarg a 
byliśmy umówieni, że gmina kupi go w negocjacjach i dlatego nie bo jest ogłoszony przetarg 

Radny Mielcarek – ale skąd pomysł?

Pani Burmistrz – bo pomyślałam sobie gdyby był taki bus to byłoby to korzystne dla szkół 
nawet  mam to  na  piśmie  od  dyrektorów,  że  taki  bus  byłby  potrzeby  na  wyjazdy  na  zajęcia  
pozalekcyjne.  Z busu  mogłyby  korzystać  nawet  sołectwa  tak  jak  teraz  gdy  mamy wyjazd  na 
przykład do Barzkowic zapakować Radę Sołecką do samochodu i zapłacić tylko za paliwo. Ten 
samochód  się  tak  nazywa  dla  nie  pełnosprawnych  bo  ma  ta  platformę,  która  jest  
wymontowywana 

Radny Mielcarek – niech sobie nikt nie myśli, że ja jestem przeciw bo wiem, że nasze dzieci  
jeżdżą do Radowa ale dobra wniosek  formalny o zakończenie dyskusji

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –ja  głos  przeciwny  ponieważ  na  sesji  mieliśmy  omówić 
zadanie inwestycyjne rozbudowa oczyszczalni mamy tutaj Pana i chcielibyśmy to na sesji omówić  
i teraz trzeba przegłosować chyba, że radny wycofa 

Radny Mielcarek –wycofuje
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję bardzo oddaję głos Panu proszę nam opowiedzieć 
o rozbudowie oczyszczalni 

Pan Tomasz Granops – zostałem tutaj przez Gminę zatrudniony jako inżynier kontraktu do 
prowadzenia tej inwestycji i nie wiem jak mocno tutaj Państwu opowiadać o tym zadaniu bo to 
jest historia długa i namiętna 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –to może ja zaproponuję na zasadzie pytań i odpowiedzi. Kto 
by chciał z Państwa radnych zadać pytanie w temacie? Radna Kamińska 

Radna Kamińska – pierwsze pytanie do uchwały dlaczego inwestycja wzrosła o 700 tys. ktoś 
kiedyś robił projekt i wiedział projekt był robiony 3 lata temat i nagle Państwo wybieracie bo 
mam tak  rozumieć,  że  Pan również  był  w tej  komisji  która  wybierała  oferenta,  bo  komisja 
wybierająca  oferentów wybiera  tego środkowego oferenta  tutaj  mam takie  ciekawe pisma ale 
myślę, że Pan Mazuro to już powie ale to już powiem, że chodzi mi o co, proszę Pana jakie są  
zasady ogólnie jest do przetargu gmina wystawia jakąś tam pulę w której się ma oferent zmieścić  
była to pula 2 300 000 tak dobrze mówię? Mniej więcej i teraz się okazuje, że oferent który brał 
udział w tym konkursie zmieścił się w tej cenie natomiast my wybieramy tego drugiego bo się 

Strona 19 z 55



okazuje, że ten drugi proponuje nam lepsze rzeczy jak to jest możliwe, że jeżeli ktoś staje do 
przetargu z góry zakłada, że daje coś gorszego i uważa, że to przejdzie bo wzrost między jedną a 
firmą jest 700 tys. to jest ogromny wzrost 

Pan Tomasz Granops –nie można dokonywać oceny na tym etapie bo Pani chyba za szybko 
dokonała oceny przetarg publiczny  zgodnie  z ustawą odbywa się  na pewnych zasadach i  nie 
prawdą  jest  to  co  tutaj  padło,  że  wybrano  ofertę  droższą  wybraną  ofertę  pierwszą  tańszą,  
dlaczego?  Niech Pani  nie  kręci  głową niech  Pani  posłucha.  Oferta  pierwsza  i  trzecia  została 
odrzucona przez komisję przetargową dlatego, że nie przedłużyła ofert i  to była podstawowa 
kwestia oferta pierwsza i trzecia nie przedłużyła ważności oferty i musiała zgodnie z prawem 
zostać odrzucona i taka jest podstawowa prawda mamy wiele wyroków zespołu orzekającego i 
nie  ma  możliwości  odwołania  się  od  tej  decyzji,  firma  najtańsza  po  prostu  przestała  być 
uczestnikiem postępowania konkursowego i tak nie przedłużyli okresu wadium i oferty i przykro 
bardzo sami się wyatutowali. Natomiast jest drugie dno w tej kwestii jak byście przejrzeli Państwo 
dokumentację tej firmy i ofertę tej firmy po pierwsze według starej ustawy z przed grudnia można 
ja  było odrzucić  z tytułów formalnych ona nie  spełniała wymogów to jest  jedna kwestia  jak 
została ta oferta przygotowana jest w materiałach. Druga sprawa i to jest najważniejsze my żeśmy 
wykazali oferentowi, który przygotował ofertę na bazie urządzeń które nie odpowiadają zasadą 
oczyszczania  na  oczyszczalniach  komunalnych jeżeli  kto kolwiek  wziął  był  ich wyjaśnienie  o 
które ich zapytaliśmy i te urządzenia sprawdził w internecie to by doszedł do wniosku, że my 
takich urządzeń nie chcemy nie zrobiliśmy tego w sposób jednostronny czy arbitralny zostali  
powołani eksperci między innymi wasz użytkownik który w dwóch postępowaniach stwierdził, że 
on tych urządzeń nie akceptuje. Zbudowałem w życiu kilkadziesiąt  oczyszczalni ścieków i nie 
można stosować urządzeń przemysłowych do celów oczyszczania ścieków komunalnych. Ja tylko 
Panu trochę przedstawię program automatyki i wykonania sterowania oczyszczalnią to jest serce 
oczyszczalni monitoring i szereg innych spraw które decydują o efekcie ekologicznym firma dała 
na  to  wszystko  5  tys.  zł  to  komputer  kosztuje  więcej  w  związku  z  tym,  że  takie  ceny  
zaproponowali w swojej ofercie drabiny wewnętrzne stalowe 30 zł. Proszę Państwa myśmy się  
przyjrzeli  tej ofercie szczegółowo i doszliśmy wszyscy do wspólnego wniosku Państwo macie  
dostać dobrą oczyszczalni ścieków żeby chociaż z 10 lat pracowała. Te urządzenia które tutaj  
zaproponowano proszę Państwa ja radziłem komisji przetargowej żeby tą ofertę ze względów 
technicznych odrzucić mamy kilka uzasadnieni i czy nam się podoba czy nie mówię o zespołach 
oceniających nie możemy zaproponować Państwu czegoś co za rok może skutkować tym, że za 
rok  możemy  się  spotkać  znowu  na  tej  sali  i  możecie  mi  zarzucić,  że  ja  żem  pozwolił  na  
zbudowanie tej oczyszczalni ścieków. Wspólnie z użytkownikiem doszliśmy do wniosku, że jest 
coś  nie  tak  i  dokonaliśmy  oceny  technicznej  i  przedstawiłem  takie  wstępne  założenia  do 
koncepcji  gdzie  zachowanie  maksymalnie  obiektów na oczyszczalni  żeby nie  budować rzeczy 
które są zbędne na obecną wiedzę techniczną i dlatego dopuściliśmy wariant podstawowy, który 
był  przedmiotem  przetargu  wyceniła  trzecia  firma  o  milion  więcej  niż  pierwsza  natomiast 
odpowiadam  na  te  historie  które  tutaj  krążą  ja  tam  nie  mam  siedziby  a  znam  wszystkich 
oferentów, którzy startują w przetargach a na rynku jestem już ze 20 lat tyle na temat oczyszczalni  
i  procedury  wyboru  i  jeżeli  sobie  Państwo  życzą  możemy  zrobić  wszystko  apeluję  o  
niewybieralnie oferty najtańszej zresztą to jest już bez skutkowe bo oni się sami już wyautowali 
nie składając potwierdzenia ważności oferty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mazuro proszę

Radny Mazuro – ja będę miał pytania zapytam Panią Burmistrz ile gmina na przetargu przed 
otwarciem ofert  dla  tych trzech podmiotów którzy  złożyli  oferty jaką kwotę  przewidziano w 
budżecie

Pani Burmistrz – to co mieliśmy przewidziane w budżecie 350 to co pisze w uchwale 
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Radny  Mazuro –mówiła  Pani,  że  otrzymaliśmy  w  tym  roku  dofinansowanie  funduszu 
norweskiego ile otrzymamy tego dofinansowania bo cały czas mówiono, że dofinansowanie do 
kosztów inwestycji będzie wynosiło 85% zrealizowania inwestycji jak ten fundusz norweski ma 
być realizowany jak jest umowa z funduszem norweskim i do kiedy ma być to rozliczone i w 
jakiej formie?

Pani  Burmistrz –  umowę z  funduszem norweskim mamy na kwotę  2  mln z  groszami  jest  
dofinansowanie 85 % od złożonego wniosku i różnica tego oferenta będzie musiała być do tej 
kwoty  która  jest  przyznana  którą  mamy  z  funduszu  norweskiego  będzie  musiała  być 
dofinansowana z budżetu gminy, bo fundusz norweski nie dopłaci nam więcej jak tylko to co jest  
w umowie czyli  tam jest  chyba 500 tys.  euro razy  kurs ustalony dla  inwestycji  realizowany  z 
funduszy unijnych, umowa została podpisana termin realizacji w tym roku chyba do sierpnia 

Radna Kamińska – z możliwością przedłużenia?

Pani Burmistrz – nie wiem to zależy od sytuacji na zadanie co jest przyczyną opóźnienia mogą 
być czynniki nie zależne ani od zamawiającego ani od wykonawcy wtedy jest decyzja jakby nie 
zależna funduszu norweskiego na przedłużenie. Umowa jest podpisana dotacja jest przyznana 
oferta  jest  wybrana  i  tak  jak  powiedział  inżynier  kontraktu  jest  oferta  korzystna  bo  oferuje 
wykonanie tego obiektu jego rozbudowę techniczną która będzie służyła gospodarce osadowej 
obiektów już  na  wysokim poziomie  tak  żeby  nie  było  potem po trzech czy  czterech  latach 
konieczności wymiany urządzeń zepsuły się bądź nie nadają się do użytku 

Radny  Mazuro –  do  15  sierpnia  mówi  Pani,  że  jest  ta  umowa  czy  jest  możliwość  jego 
przedłużenia 

Pani Burmistrz - tak jak powiedziałam to jest decyzja funduszu norweskiego

Radny Mazuro – odnośnie budowy kościoła to można było przedłużyć zakończenie inwestycji,  
dlatego pytam czy w tym funduszu istnieje możliwość przedłużenia 

Pan Tomasz Granops –ja realizuję cały czas i jest taka możliwość na wystąpienie zamawiającego 

Radny Mazuro –kto sporządził ten kosztorys inwestorski?

Pan Tomasz Granops –firma z Chodzieży która wykonywała projekt z 5 lat temu także są to 
trochę archiwalne historie 

Radny Mazuro – specyfikację istotnych warunków zamówienia  publicznego to Pańska firma 
przygotowywała tak?

Pan Tomasz Granops –tak

Radny Mazuro –czy nie należało do inżyniera kontraktu żeby zapoznać się z cenami jakie są w 
rzeczywistości 

Pan Tomasz Granops –ja jak przyszedłem tutaj to powiedziałem od razu inwestycja będzie 
przekraczała  3  mln  zł  to  było  pierwsze  moje  zdanie  dostałem niestety  umowę  wniosek  do 
funduszu norweskiego ta są policzone kwoty i to jest jakby baza i my nie mamy prawa na tym 
etapie przygotowywania specyfikacji rzucać innymi sumami są zapisane we wniosku do funduszu 
norweskiego wartość projektu powinno być powyżej 3 mln zł 
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Pani  Burmistrz  –  chciałam  zauważyć,  że  w  to  wchodzi  przebudowa  całej  oczyszczalni  i 
praktycznie na Runowskiej będzie praktycznie nowa przepompownia bo ta jest chyba z lat 60 i 
ona była chyba 6 razy modernizowana i przepompownia zbiera ścieki z całego miasta i będzie 
nowa cały rurociąg będzie przełożony i również na oczyszczalni ścieków cała informatyka i cała 
elektronika i z całą gospodarką ściekową to są wszystkie urządzenia także został zaprojektowana 
oczyszczalnia rozbudowa, budowa nowych obiektów i rozbudowa starych  

Radny Mazuro –tą firmę Komplet Incest, którą Pan reprezentuje powiedział Pan, że te ceny 
które zaproponowano są niskie w ofercie i podał Pan, że oceniali to eksperci to niech się martwi  
wykonawca,  że  tak  tanio  zaproponował  nadzór  nad  budową  powinien  dopilnować  żeby  to 
zostało  zrobione  zgodnie  z  kosztorysem z  zasadą  jak  on  ma być  zrobiony  i  podał  Pan,  że 
eksperci  to oceniali  to  znaczy jacy  eksperci?  Usłyszałem użytkownik  Nowogard ja  myślę,  że 
eksperci to jakaś politechnika którzy w tej branży są użytkownik to się może w eksploatacji się  
wypowiedzieć czy to się sprawdza. Państwo na rynku są długo i te firmy Pan zna ale dlaczego 
przychodzi oferent ofertę inna a niech się martwi, że za tyle ma zrobić zamawiający to musi się 
tylko cieszyć, że się ma taką niską ofertę to, że drabinki są za 30 zł 

Pan  Tomasz  Granops –ale  proszę  Pana  rozmawiamy  o  rzeczach  które  starałem  się  jakoś 
wyjaśnić jeżeli  oferta nie spełnia  wymogów specyfikacji  jeżeli  dostajemy materiał i  urządzenia 
których nie chcemy to jesteśmy zobowiązani taką ofertę odrzucić 

Radny Mazuro - kto ocenił, że te urządzenia są nie dobre?

Pan Tomasz Granops –komisja przetargowa powołując, ekspertów jeszcze coś wyjaśnić?

Radny Mazuro – kto w tej komisji był?

Pan Tomasz Granops –moi inżynierowie i nie tylko moi, którzy ocenili stan te ofert czyli jakie 
urządzenia zaproponowano i czy one odpowiadają specyfikacji jeżeli maja Państwo ochotę proszę 
bardzo zlecić niezależnej komisji i nie widzę żadnego powodu do obrażeń 

Radny Mazuro –Pan dobrze wie, że do Pani Burmistrz wpłynął co prawda to nie protest od tej 
firmy, która została oferta odrzucona to tam są uzasadnienia dlaczego tak się zdarzyło ten 30 
dniowy  termin  tam się  mówi  o  przesunięciu  tego terminu  ale  może  być  i  zbieżność  to  jest  
kuriozum, że w tej ofercie wygrała firma która mieści się ulica Nadbrzeżna 17 to jest Komplet  
Incest to jest Państwa firma Pana Tomasza Granopsa i ta firma konsorcjum Aquaprocesor tez 
tam jest co prawda Pan mówi, że już się Pan się przeprowadził ale te dwie duże oferty są właśnie 
z Gorzowa 

Pan Tomasz Granops –czy  Pan był w tym obiekcie? Tam jest 60 czy 70 firm różnego typu

Radny Mazuro – i my tez na tej sali omawialiśmy kalkulacje i zapytałem się czy ten co robił 
kalkulację jest w tym samym bloku? Nie dwie klatki dalej to był PUWiS Nowogard i biegły który 
oceniał kalkulację 

Pan Tomasz Granops –ale co Pan chce mnie spytać, bardzo proszę o postawienie pytania

Radny Mazuro – czy to jest zbieżność, że Państwo tam 

Pan Tomasz Granops – ja tam siedzę od 15 lat a oni od 5 czy 6 
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Radny Mazuro –dla mnie jest dziwne, że te firmy wychodzą z taka dużą ceną i my tą cenę  
przyjmujemy to dla mnie jest na dzisiaj z wielkim znakiem zapytania ja będę pytał jeszcze później 

Pan Tomasz Granops –proszę dokonać ocen a nie jakiś indywidualnych, bo Pan w jakiś sposób 
próbuje mi 

Radny Mazuro – bo to jest ważny temat my teraz jesteśmy pod murem i mamy dołożyć 700 tys.  
wcześniej nie było wiadomo

Pani Burmistrz – nie było, bo nie było przetargu Panie Przewodniczący 

Radny Mazuro – wiadomo było, że będzie droższy to trzeba było w specyfikacji napisać, że nie 
będzie kosztował, na dzisiaj mam pytanie co się stanie jak radni dzisiaj nie dołożą tych 700 tys.  
pójdzie to w lud, że tacy nie dobrzy tak mówiąc po ludzki tyle lat czekaliśmy na ta inwestycję i 
teraz się okazuje już Ne będzie 85 % dofinansowania tylko 66 1/3 zamiast 400 tys. to dopłacimy 
milion i przyjdzie temat głosowania bo to jest ważne ta dyskusja i mam wątpliwości

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy ktoś jeszcze ma pytania z radnych do Pana? 
Proszę radny Kołodyński

Radny Kołodyński – stwierdził Pan, że istotne w warunkach zamówienia proponowane przez tą 
firmę która została odrzucona znajdowały się  drabina  i  tak dalej  jak Pan wspomniał  one się  
znalazły i miały na pewno homologację te wszystkie potrzebne atesty i tak dalej Pana tam cena 
zdziwiła, że za niska jest tak? To było jedno mam jeszcze pytanie co było kryterium wyboru? 
Ocena komisji czy cena?

Pan Tomasz Granops –kryterium była specyfikacja  techniczna,  która określała szczegółowo 
parametry techniczne urządzeń materiałów zastosowanych obiektu i  tak dalej  jeżeli  oferta nie 
spełnia wymogów specyfikacji to zgodnie z prawem zamówień publicznych trzeba ją odrzucić 
natomiast tutaj nie nastąpiło odrzucenie tej oferty z tego tytułu natomiast były pytania stawiane z  
tego tytułu, że nie przedłużyła ważności oferty powtarzam to po raz piąty a to jest podstawa 
wyboru oferenta. Ja powiem tylko jedna kwestię ja byłem w Poznaniu w tej firmie tam są dwie 
brygady spawaczy  i  prezes  i  nic  więcej  także  proszę  jechać  na  ten adres  tam jest  Biokonsul 
Poznań świetna firma która też buduje oczyszczalnie i to jest jakiś maleńki odłam z tej firmy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję,  ja  bym chciała podsumować jeśli  powiem jakąś 
nieprawdę to proszę mnie szybko sprostować Pan mówi,  że  firma która dała najtańszą  cenę 
została  odrzucona  tylko  ze  względu  na  to,  że  nie  wyraziła  zgody  na  przedłużenie  terminu 
związania ofertą natomiast  wszystkie warunki  techniczne wymienione w specyfikacji  istotnych 
warunków zamówień były spełnione przez tą firmę?

Pan Tomasz Granops –nie to nie miało wpływu wtedy 

 Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dobrze  to  już  wyjaśniliśmy  to  teraz  przechodzę  na  nie 
wyrażenie zgody jakby okresu związania z ofertą do części osób z Rady przyszło pismo z tej  
właśnie  firmy,  którą  odrzuciliśmy  z  Poznania  między  innymi  przyszło  też  do  mnie  jako  do 
Przewodniczącej gdzie jest napisane na 3 stronie, że firma oświadcza, że zamawiający działał  na 
podstawie ustawy wezwał wnioskodawców do wyrażenia zgody na przedłużenie okresu związania 
ofertą  na  okres  30  dni  w odpowiedzi  na  to  pismo przesłane  do nas  faksem w dniu  4  luty 
przesłaliśmy oświadczenie o wyrażeniu zgody na przedłużenie okresu związania ofertą wraz z 
informacją,  że  po  otrzymaniu  ubezpieczeniowej  gwarancji  zapłaty  wadium  prześlemy  ją 
niezwłocznie zamawiającemu co także uczyniliśmy faksem oraz listem poleconym podobnie jak 
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kolejne oświadczenie o przedłużeniu związania z oferta na kolejne 30 dni. Czyli z tego pisma 
wynika, że ta firma wyraziła zgodę na przedłużenie terminu i ma na to nawet potwierdzenie 

Pan Tomasz Granops – to niech je dostarczy to proszę sprawdzić a nie przedstawiać to co 
napisała odrzucona firma w naszym uzasadnieniu  z dnia 8. 03 do wszystkich oferentów jest 
bardzo szczegółowe uzasadnienie prawne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze czy są jeszcze jakieś pytania? Nie, nie widzę. Proszę 
Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – ja może tylko krótko, bo tutaj jest zaskoczenie, że do tej inwestycji trzeba 
dołożyć  ja  musze  przypomnieć  przecież  robiliśmy  szkoły  w  ubiegłym  roku  i  również  do 
termomodernizacji  musieliśmy  dołożyć  żeby  wykonać  ją  prawidłowo.  Tak  samo  będzie 
przedszkole czy z biblioteką mamy zaplanowane kwoty a macie Państwo te raport ile jeszcze 
trzeba  będzie  ze  100  tys.  dołożyć.  Tutaj  żeby  dobrze  wykonać  obiekt  dochodzą  jeszcze 
dodatkowe koszty które nie są ujęte w specyfikacji

Radna Kamińska- ja mam taki wniosek sama go Pani podsunęła  jeżeli co kolwiek Pani na Radę  
daję to proszę to najpierw rzetelnie przygotować i wtedy radni będą zorientowani o jaką cenę  
chodzi i  nie będzie takiej sytuacji jak dzisiaj 

Radny Hlib – stawiam wniosek o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie przerwa, ogłaszam 20 minutową przerwę 

- 20 minut przerwy –
Przewodnicząca Rady Miejskiej –… termomodernizację przedszkola o wykreślenie 9 pkt., 14, 
7 też mówiłam i Pani Burmistrz przyjęła jak zrozumiałam, bo powiedziała, że się przychyla czyli  
przyjmuje autopoprawką pkt. 6 czyli mamy wnioski w sprawie pkt. 5, 7, 9, 14 a pkt. 14 też Pani  
przyjmuje autopoprawką?

Pani Burmistrz – tak i nie wskazuje miejsca

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a pkt. 15 mieliśmy omówić co uczyniliśmy i teraz czekam na 
wnioski jeśli są, proszę radny Mazuro

Radny Mazuro – jeżeli wystąpiłaby konieczność przeprowadzenia następnego przetargu ile jest 
wymagany czas żeby wybrać następną ofertę? Czy my te dokumenty specyfikację mamy gotowe 
już do przetargu? Czy musimy to odnowa to wszystko przepracowywać 

Pani Burmistrz – to jest około 3 miesięcy także teraz możemy mieć problemy z funduszem 
norweskim, fundusz norweski uzna, że nie było przyczyny przedłużenia realizacji jeżeli przetarg 
został  przeprowadzony  zgodnie  z  wymogami i  wybrano oferenta  to  może fundusz norweski 
uznać, że unieważnienie tego przetargu na jakiej podstawie i ogłaszanie drugiego nie było zgodne 
z prawem można ogłosić drugi przetarg ale w określonych sytuacjach kiedy ten jest unieważniony  
a z jakich przyczyn ma być unieważniony to znowu zaskarży nas ta firma która spełniła wszystkie  
kryteria.  Jeżeli  Państwo  radni  mają  jakieś  wątpliwości  to  inwestycja  powinna  iść  a  Komisja  
Rewizyjna może zbadać sposób Komisja Rewizyjna tez może sobie powołać ekspertów

Radna Kamińska – nie mamy prawa do prawnika a Pani o ekspertach dajmy sobie spokój 
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Pani Burmistrz –więc jak Państwo chcą zawsze można zbadać ale  nie można wstrzymywać 
inwestycji 

Radna Kamińska –jeszcze jedno pytanie mam co do uzasadnienia Pani Elu mi chodzi o te 200 
tys. co musimy z subwencji z czego to wynika te 200 tys., że musimy zwrócić

Pani Skarbnik – w decyzji Ministra Finansów i z wyliczonego algorytmu w którym bierze się 
ilość dzieci jaka była na 1 września 2009 i ilość nauczycieli nikt nie zawinił w tym momencie.  
Dopiero  przez  wszystkie  informacje  składane  przez  jednostki  i  algorytmu  do  subwencji 
oświatowej Minister Finansów przelicza subwencję 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – mam pytanie Pani Elu czy ten algorytm jest co roku inny?

Pani Skarbnik – tak, prawie tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam jeszcze pytanie odnośnie załącznika numer 2 w tym 
projekcie uchwały a dokładnie pkt. 21 przyłączenie budynku do sieci gazowej 26 tys.

Pani Skarbnik –kotłownia na osiedlu 40 lecia 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – teraz jeszcze 26 przyłączenie budynków hali sportowej w 
nawiasie zmiana instalacji c.o. i pieca hala nie ma swojej kotłowni i nie ma swojego pieca 

Pani Burmistrz – tak dostaliśmy to zadanie ale bo najpierw była koncepcja termomodernizacja 
hali, bp gaz jest odrębnym źródłem ciepła i tak był planowany jak opracowywaliśmy budżet na 
2010 ale w tej chwili jesteśmy już po audytach w szkole podstawowej i wychodzi, że bardziej jest  
ekonomiczniej  wymienić  piece w szkole podstawowej w kotłowni i  tam zainstalować piec na 
ogrzewanie szkoły i na ogrzewanie hali z przesyłem do hali niż instalować odrębną kotłownię dla  
potrzeb  hali  sportowej  i  jak  już  będzie  zrobiony  kosztorys  i  będziemy  wiedzieć  ile  kosztuje 
modernizacja kotłowni w szkole na gazową to zadanie zostanie zlikwidowane a te pieniądze będą 
20 będą przeniesione do kotłowni w szkole podstawowej

Radna Kamińska - chcę tylko powiedzieć, że była mowa o osobnej kotłowni ponieważ hali nie  
dogrzejemy bo tracimy na przesyle i nie wiem co możemy połączyć bo jak zmienimy kotłownię  
to przesył zostaje taki sam więc się nic nie zmienia więc co tutaj się nagle wydarzy

Pani  Burmistrz –  zapraszam do zapoznania  się  z  dokumentacją  z  obliczeń  wynika,  że  jest 
ekonomiczniej z jednej kotłowni ogrzać dwa obiekty czyli szkołę, halę, dom nauczyciela niż dla 
każdego robić osobna kotłownię bo wtedy trzy przyłącza trzy kotłownię 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę Przewodnicząca Rady Osiedlowej

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak- ja odnośnie tej hali po prostu ja wiem jak jest 
zima i  tam jest  12 stopni  i  tam dzieci  nie  mogą ćwiczyć.  Ja  mam tylko jedno takie pytanko  
ogrodzenie wokół Gimnazjum 28 czy mam rozumieć, że cały obiekt stadion będzie zamknięty?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – tu przód 

Przewodnicząca  Rady  Osiedlowej  p.  Stasiak-  czyli  ta  brama  wjazdowa  co  jest  droga 
ewakuacyjna koło domu nauczyciela to nie będzie tego robionego czyli od sierpnia Sparta będzie  
musiała wynajmować boisko, bo nie dostaniemy licencji jak obiekt nie będzie zamknięty 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy jeszcze jakiś wniosek radni stawiają dopytuje się tutaj o 
pkt. 15? Radny Mazuro

Radny Mazuro – im więcej dyskutowaliśmy tym więcej mam niejasności najchętniej bym ten 
punkt zdjął i  nie wiem jaki  to byłby termin nawet sesje nadzwyczajną zrobimy, bo to trzeba  
zrobić bo przecież tyle lat czekaliśmy ale jak to zrobiono to ręce opadają wolałbym aby się to na  
dzisiejszej sesji nie rozegrało ale pytałem między czasie Panią mecenas czym to by skutkowało?, 
Pani  Burmistrz  mówi,  że  musi  być  trzy  miesiące  aby  kolejną  ofertę  wybrać  trochę  długo 
myślałem, że się to w ciągu miesiąca bądź półtorej załatwi do końca września jest ten fundusz 
norweski.  Taka  ważna  Incest  Komplet  zabrał  się  i  pojechał  pewnie  dostał  zgodę  od  Pani 
Burmistrz może się obraził bo nie ładnie się do niego wyrażali ale my jesteśmy prości z terenu 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dobrze  słysząc  sugestię  radnych  stawiam  wniosek  o 
wycofanie 

Pani  Burmistrz –  jest  w  tej  chwili  rozstrzygnięty  przetarg  i  jest  wybrana  firma  zgodnie  z 
procedurą została powiadomiona, że została wybrana w tej chwili firma ma roszczenie zawarcia 
umowy i czemu ma służyć przekładanie tej decyzji na kolejną sesję bo co mianowicie możemy 
wymyśleć możemy tylko zbadać czy procedura przetargowa została przeprowadzona prawidłowo 
jeżeli została przeprowadzona prawidłowo to firma która oferta została wybrana przez komisję  
przetargową ma roszczenie  zawarcia  umowy i  jeżeli  nie  podpiszemy umowy to będzie  to co 
Jurczyk zaplata odszkodowania i miliony 

Pani  Radca Prawny Agnieszka Lidke –  przepis  mówi,  że  zamawiający  zawiera  umowę w 
terminie 10 dni od zawiadomienia więc jeżeli to zawiadomienie poszło to wystarczy, że pójdą do 
sądu i  sąd za nas złoży oświadczenie woli  o podpisaniu tej  umowy i  tak się skończy umowa 
zostanie zawarta i problem jest takie, że jeżeli są jakieś nieprawidłowości w przetargu to tak na  
prawdę ci oferenci którzy się zgłosili powinni poskładać te protesty bo to jest ten właśnie sposób 
na to aby wykazać, że jakieś nie prawidłowości były. Jeżeli komisja pracuje i zawiadamia to wtedy 
zamawiający jest w bardzo nieciekawej sytuacji raz, że taka firma może otrzymać takie orzeczenie 
o  oświadczeniu  woli  a  dwa,  że  może  tutaj  Państwa  obciążyć  odszkodowaniem  w  zakresie 
ujemnego  interesu  czyli  tego,  że  przystąpiła  do  przetargu  i  powiedzmy,  że  zrezygnowała  z  
jakiegoś kontraktu i  powiedzmy taką szkodę Państwu wykaże to wygra w procesie tego typu 
konsekwencje mogą być 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to jeszcze mam pytanie czy komisja  przetargowa mogła 
zadecydować o wygranej tej firmy wiedząc, że w budżecie nie ma zabezpieczonych środków i my 
już z góry jesteśmy skazani płacić odszkodowanie tej firmie 

Pani Radca Prawny Agnieszka Lidke – tutaj chodzi o prawo zamówień publicznych a budżet 
to jest wasza wewnętrzna sprawa czyli Rada i Burmistrz

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Rada nie ma wpływu na komisję

Pani Radca Prawny Agnieszka Lidke – ja nie wiem kto był w komisji, powiem tak na ważność 
wyboru oferty na pewno zamówień publicznych nie wpływa to, że mieliście  Państwo  takich 
środków to jest wasza wewnętrzna sprawa i sąd tego wtedy nie będzie badał

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani mówiła o 10 dniach w których należy zawrzeć umowę 
a  ta  firma  która  przegrała  informuje  nas,  że  11  marca  otrzymali  informację  o  wyborze 
najkorzystniejszej  oferty  czyli  możemy  przypuszczać,  że  wygrana  firma  również  11  marca 
otrzymała ta informację czyli te 10 dni już minęło
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Pani Radca Prawny Agnieszka Lidke –tak ale jeżeli  to jest  kwestia  dwóch czy trzech dni 
podpisania umowy to nikt nie krzyczy ale jeżeli przytrzymacie ich miesiąc czy dwa to pójdą do 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dzisiaj mamy 25 czwartek jutro jest piątek więc ona będzie 
podpisana około 30 marca więc ile to dni

Pani Radca Prawny Agnieszka Lidke – tak w praktyce tak wygląda, że podpisuje się to w 
okresie 20 dni natomiast jeżeli to przekracza jakąś ramę miesiąca i jeżeli firma dowie się że coś  
tutaj jest nie tak to pójdą do sądu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mielcarek proszę

Radny Mielcarek – Pani mecenas wygląda na to, że w większości ma Pani rację ale w jednym nie  
mogę się zgodzić bo Pani nas straszy w tym momencie 

Pani Radca Prawny Agnieszka Lidke –ja wam przedstawiam konsekwencję a czy 

Radny Mielcarek – jeżeli ja będę przeciw to gmina czy urząd będą mieli sprawę w sądzie, że się 
nie wywiązali 

Pani  Radca Prawny Agnieszka Lidke –nie  Rada,  tylko  gmina,  że  się  nie  wywiązała i  ona 
będzie stroną sporu 

Radny Mazuro -w końcowej dyskusji wynikło, że to powinno się skontrolować jak został ten 
przetarg przeprowadzony to już nie nasza Komisja Rewizyjna 

Pani Burmistrz – proszę Państwa będzie kontrola RIO kompleksowa 4 letnia 

Radny Mazuro – to już będzie za późno

Pani Burmistrz – nie można wcześniej  skontrolować jak przetarg nie jest rozstrzygnięty,  jak 
będzie kontrola RIO to ja ten przetarg przedłożę do zbadania 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –a  ja  bym  postawiła  taki  wniosek,  że  zdejmujemy  z 
dzisiejszego projektu uchwały zobowiązujemy żeby się spotkały w najbliższym tygodniu celem 
przejrzenia dokumentów i zwołania sesji zaraz po komisji to jest 710 tys. na początek bo może 
się okazać, że będziemy w praniu dokładać 

Radny Mielcarek – ja drugi wniosek o zakończenie dyskusji i przejściu do głosowania 

Pani Burmistrz – ja celowo powołałam inżyniera kontraktu do przeprowadzenia  przetargu i 
wykonania  specyfikacji  ponieważ  oczyszczalnia  ścieków są  obiektami  specjalistycznymi  i  tutaj 
nawet wieloletni urzędnik nie potrafi ocenić ofert które wpłyną to muszą zrobić branżyści tak jak 
powiedział Pan Granopsa 20 lat 

Radny Mielcarek –  Pani  Przewodnicząca  ja  naprawdę chcę być  miły  dzisiaj  głosujemy nad 
moim wnioskiem i proszę bardzo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest  za zakończeniem dyskusji  o  co wnioskuje  radny 
Mielcarek proszę o podniesienie ręki kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
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Za - 8
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 4
Wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do głosowania. Kto jest za wnioskiem komisji 
o  wykreślenie  kwoty  22.  351  co  jest  5  pkt.  Uzasadnienia.  Kto  jest  za  wnioskiem komisji  o 
wykreślenie proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 7
Przeciw - 1
Wstrzymało się - 4
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –wniosek  drugi  komisji  o  wykreślenie  pkt.  7  bo  6  Pani 
Burmistrz autopoprawka Pani Burmistrz przyjęła. Pkt. 7 chodzi o kwotę 17 tys. na buro ADM. 
Kto jest za wnioskiem o wykreślenie proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny wniosek komisji dotyczył pkt. 9 o wykreślenie 20 tys. 
kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 2
Wstrzymało się - 1
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny wniosek komisji do pkt. 14 ale autopoprawka został 
przyjęty. W związku z tym, że ta 15 budzi wiele zastrzeżeń chciałabym ją osobno przegłosować 
przed głosowaniem całej uchwały. Kto jest za utrzymaniem tego pkt. 15 czyli przyznaniem 710 
tys. na to zadanie inwestycyjne, Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 6
Przeciw - 4
Wstrzymało się - 2
Punkt został utrzymany 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – teraz przegłosowujemy cały projekt uchwały z przyjętymi 
wcześniej  wnioskami.  Kto  jest  za  podjęciem uchwały  z  wprowadzonymi  zmianami  proszę  o 
podniesienie reki kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 468/2010
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w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010
/uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 6 proszę 
komisje o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisja Budżetowa nie 
wypracowała stanowiska bo było 1 do 1 a Komisja Oświatowa negatywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Kto jest za podjęciem uchwały na 
druku nr 6 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 1
Wstrzymało się - 3
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 469/2010
w sprawie zaciągania długoterminowego kredytu na finansowanie wydatków 

inwestycyjnych na zadanie „Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z przebudową 
przepompowni w ulicy Runowskiej w Węgorzynie”

/uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  druku  nr  7  jest  to  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy Węgorzyno. Proszę 
Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, nie ma pytań przechodzimy do głosowania. Kto 
jest za podjęciem uchwały na druku nr 7 proszę o podniesienie ręki

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 470/2010
w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 

Węgorzyno
/uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 8 w sprawie przyznania 
dotacji  Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  św.  Tomasza Apostoła w Runowie.  Proszę Komisję  o 
opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
również zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Mielcarek proszę
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Radny Mielcarek – szanowni radni, Pani Burmistrz ja mam trochę do was żal za tą uchwałę, bo 
takie mam wrażenie, że jakoś lekko wam idzie rozdawanie pieniędzy na kościół. Ja już naprawdę 
nie myślcie, że ja jestem jakiś antykościelny czy jakiś ale 20 tys. mogliście przeznaczyć na wodę na  
to co walczyła Pani Kamińska,  bo nie  bójcie  się być radnymi takimi,  że ktoś z kościoła coś  
napisze i my już bo jesteśmy radnymi bo co powie ksiądz 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale to jest konsekwencja

Radny Mielcarek – ja na sesji nie byłem, na komisji nie jestem i nie będę głosowała tej uchwały 
i proszę mi wierzyć ksiądz z Runowa ma bardzo dobrą opinię ja o nim złego słowa nie słyszałem, 
ja wyjdę specjalnie bo mnie boli to przecież mogliście te 20 tys. nawet przy poprzedniej dyskusji  
dać na wodę i by nie było kłótni o Spartę już nie wspominam, że na Orliku nie ma ani jednej  
piłki. Proszę sobie nie myśleć, że Mielcarek jest jakiś antykościelny mamy autorytety duchowe z 
nieżyjących  Karol  Wojtyła,  ks.  Tiszner  a  niechęcę  cytować  wam  ks.  Tisznera  bo  byście  się 
poobracali. Miłego dnia

Przewodnicząca Rady Miejskiej –do protokołu radny Mielcarek wyszedł mamy obecnie 11 na 
sali  obrad. Nie ma wniosku. Przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały na 
druku nr 8 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 471/2010
w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Tomasza Apostoła w 

Runowie
/uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 9 w sprawie Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –projekt uchwały dotyczy 
bardziej komisji oświatowej ale obje były zgodne i zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Kaliciński proszę

Radny Kaliciński – ja tutaj sobie zapisałem jakby § 1 i 2 i tutaj jest budowanie skutecznych form 
kontroli  prawnej  i  społecznej  nad  szkodliwymi  formami  postępowania  osób,  które  używają 
narkotyków i czy my tak możemy 

Zastępca Burmistrza – jest to taki zapis od góry i tak musi być 

Radny  Kaliciński –o  tutaj  jest  takie  śmieszne  mi  się  wydaje  ograniczenie  dostępności 
narkotyków dla indywidualnych użytkowników to co dla większej może być 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Panie radny tak samo z regulaminem Orlika też były wnioski 
różne ale trzeba od czegoś zacząć nie mamy wcale o narkomani a RIO nam wykazało, że musimy 
mieć jakieś pieniądze na ten cel i dlatego to musi być więc dajmy spokój chyba, że Pan chce tu do  
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12 siedzieć. Dobrze jeśli nie ma wniosków to głosujemy kto jest za podjęciem uchwały na druku 
nr 9 kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 472/2010
w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  9  w  sprawie 
wprowadzenia Regulaminu korzystania z placów zabaw na terenach będących własnością Gminy 
Węgorzyno. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  to  jest  ciąg  dobrych 
uchwał i komisje zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – wprowadzam autopoprawki w § 1  pkt. 1 podpunkt 4 palenie ognisk chciałam 
dodać bez nadzoru dorosłych 

Radny Kaliciński – palenie ogniska bez nadzoru dorosłych w miejscu wyznaczonym

Przewodnicząca Rady Miejskiej – zabrania się w miejscu wyznaczonym, nie 

Pani Burmistrz – dobrze żeby nie palić w każdym kącie bo na pewno będzie krąg z kamieni 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę powiedzieć Pani Burmistrz jak ma brzmieć ten pkt. 4 

Pani Burmistrz – ja przyjmuje to autopoprawką radnego Kalicińskiego bo tu jest zabrania się  
bez nadzoru dorosłych 

Radny Szymko – ale tak nie może być jak się coś poprawia to się źle poprawia tak jak jest, jest  
dobrze

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam pytanie tom jest regulamin korzystania z wszystkich 
placów zabaw czyli te które powstaną i te które obecnie istnieją 

Pani Burmistrz –tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dlaczego zabrania się jazdy na rowerze, rolkach i wrotkach?

Pani Burmistrz –dla bezpieczeństwa dzieci bo przecież może się cos stać 

Radny Kaliciński – my planujemy zrobić na boisku szkolnym i tam na przykład jest plac do 
jazdy na rowerach, rolkach i wrotkach 

Pani Burmistrz –ale chodzi o ogół boisk 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –przepraszam a jeszcze mam takie pytanie pkt. 13 zabrania się 
korzystania z urządzeń znajdujących się na placu zabaw przez osoby powyżej 15 roku życia czy 
chodzi o wszystkie urządzenia łącznie z ławkami? dobra nie ważne głosujemy jeśli nie ma innego 
wniosku przechodzimy do głosowania, proszę Pani sołtys 

Sołtys Sławska - ..ja idę z wnuczkiem który ma 3 latka i ja go nie posadzę samego na huśtawce 

Radna Kamińska – ja powiem tak to co mówiliśmy na komisji ale to nie zostało wprowadzone 
na komisji mówiliśmy żeby ten regulamin  był omówiony z sołtysami, bo Państwo jesteście na  
bieżąco i to co Stasiu mówi to jest racja tu jest a tu czegoś nie ma po co ustalać coś czego nie 
musi być stawiam wniosek o zakończenie dyskusji i przesunięcie dyskusji na przyszły raz 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy ktoś ma głos przeciwny temu wnioskowi? proszę

Radny Kołodyński – jeśli chodzi o ten pkt. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale proszę o glos przeciwny do wniosku bo tylko taki może 
być dopuszczony 

Radny Kołodyński –nie możemy zakazać osobie powyżej 15 roku 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobra przeciwny miał być, mamy wniosek 

Radny Szymko – ja tylko chciałem powiedzieć kto to będzie ten regulamin egzekwował na tych 
sołectwach 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –to jest głosowanie za wnioskiem o zakończenie dyskusji 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 1
wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze teraz druga część wniosku postawionego przez radna 
o wycofanie tego projektu do następnego posiedzenia, kto jest za wnioskiem radnej 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 2
wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 11 w sprawie uchylająca uchwałę w sprawie zasad 
przyznawania  środków  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej 
przeznaczonych  na  dofinansowanie  zadań  w  zakresie  budowy  indywidualnych  oczyszczalni 
ścieków oraz remontu studni przydomowych. proszę komisję o opinię 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –komisje  zaopiniowały 
pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jakieś wnioski? radna Kamińska
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Radna Kamińska – może dopowiedzenie a nie wnioski jest nam przykro bo w lutym żeśmy się  
bili kto ile ma dostać a w tej uchwale nic nie jest załatwione 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pan sołtys proszę 

Sołtys  Rataj  –  troszeczkę  przeglądałem  te  materiały  nie  ma  tego  funduszu  a  jak  z 
dofinansowaniem tego eternitu

Pani Burmistrz – a to jest

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 11 proszę o 
podniesienie
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 473/2010
w sprawie uchwałę w sprawie zasad przyznawania środków Gminnego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przeznaczonych na dofinansowanie zadań w 
zakresie budowy indywidualnych oczyszczalni ścieków oraz remontu studni 

przydomowych.
/uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  12  w  sprawie 
wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w użytkowanie wieczyste działki nr 1244 położonej 
w obr. 2 miasta Węgorzyno na rzecz Polskiego Związku Działkowców oraz udzielenie bonifikaty 
od opłat za użytkowanie wieczyste. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja budżetowa nie 
wypracowała  stanowiska  ze  względu  na  równa  ilość  głosów.  Komisja  oświatowa  pozytywnie 
zaopiniował projekt uchwały 

Pani  Burmistrz –  ja  tylko  przypomnę  krótko,  że  od  roku  czy  od  dwóch  mamy  temat 
uregulowania  sprawę  ogrodów działkowych  uzgodnienia  były  takie,  że  na  przekazanie  przez 
Polskie Ogrody Działkowe działek przy ulicy Drawskiej które są od kilku lat nie użytkowane i  
jeżeli burmistrz podpisze akt notarialny na przejęcie na mienie gminy to wówczas radni zdecydują  
o przekazaniu tego terenu jak się jedzie na Łobez pasa tej ziemi gdzie istnieją ogrody działkowe 
od ponad 40 lat a do tej pory ten stan od tylu już kadencji nie jest uregulowany i praktycznie nie 
ma tego terenu oddanego dla ogrodów w jakiej kol wiek formie więc tutaj jest transakcja oddali  
nam Drawską i proszę o uregulowanie tej ziemi i to jest jedyny działający na terenie gminy ogród  
w ramach  Polskiego Związku Działkowców słowo się rzekło i teraz trzeba podjąć decyzje 

Radny Hlib – Male sprostowanie bo działki jak na jednej i na drugiej tak naprawdę należą do nas 
i tutaj radny Mazuro poruszał temat, że Drawsko to my mogliśmy na mocy przepisów odebrać 
za niewykorzystywanie zgodnie z celem tylko chciałbym poruszyć temat z przed pół roku gdzie 
powiedzieliśmy a i teraz jest konsekwencja powiedzenia b 

Pani Burmistrz – a i  dzisiaj  powiadomił  mnie prezes,  że będą oddawać ogrody na Nowym 
Świecie, które tez od kilku lat leżą odłogiem także będziemy dalej przejmować od ogrodów
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Radny Mazuro – radny Adam powiedział, że konsekwencja a trzeba powiedzieć b tak mówiłem, 
że na Drawskiej to nam się należą z mocy prawa źle brzmi odebrać ale zobaczcie co my robimy w 
tej  chwili  szukamy  terenów  pod  mieszkaniówkę  ja  na  komisji  głosowałem  żeby  dać  tym 
działkowcom i  mamy teren uzbrojony  i  dajemy pod ogrody chwała  takim pomysłom i  będę 
głosowała za  

Pani Burmistrz – ale my to nie oddajemy na zawsze tylko na wieczyste użytkowanie więc to 
będzie zawsze zasób mieszkaniowy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz ja mam takie obawy ponieważ nie miałabym 
żadnych wątpliwości gdybyśmy oddawali w wieczyste użytkowanie naszym działkowcom a my 
oddajemy nie naszym z Węgorzyna Polskiemu Związku Działkowców którzy siedzibę maja w 
Szczecinie i tak naprawdę nie wiemy co będzie z tym uwłaszczeniem może się okazać, że nawet  
nasi działkowcy obecnie użytkujący nie będą mieli swoich działek

Pani Burmistrz –bez przesady przecież osobowość prawna ma Polski Związek Działkowców  a 
to są koła  tak jak w każdej  gminie  działają  kola  myśliwskie  tak jak na  przykład Ryś nie  ma 
osobowości prawnej tylko Polski Związek Łowiecki 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli  nie ma wniosków głosujemy. Kto jest z przyjęciem 
projektu uchwały na druku nr 12 proszę o podniesienie ręki 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 6
Przeciw – 3
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 474/2010
w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w użytkowanie wieczyste działki 
nr 1244 położonej w obr. 2 miasta Węgorzyno na rzecz Polskiego Związku Działkowców 

oraz udzielenie bonifikaty od opłat za użytkowanie wieczyste
/uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  13  w  sprawie 
wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  od  Skarbu  Państwa  nieruchomości  gruntowych 
zabudowanych i niezabudowanych w obrębie Połchowo w miejscowości Runowo Pomorskie. 
Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Radny Hlib – chciałbym dopytać o kwestię sklepu który znajduje się na tej ulicy a mianowicie tej 
wody tam stojącej, bo ten temat był poruszany w formie interpelacji 

Pani Burmistrz – to nie ta uchwała co ma sklep do drogi

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie ma wniosków, głosujemy. Kto jest za podjęciem uchwały 
na druku nr 13 proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
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Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 475/2010
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości 
gruntowych zabudowanych i niezabudowanych w obrębie Połchowo w miejscowości 

Runowo Pomorskie 
/uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  14  w  sprawie 
wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  od  Skarbu  Państwa  nieruchomości  gruntowych 
niezabudowanych. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej  p. Mazuro – komisje zaopiniowały 
pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie ma wniosków, nie widzę przechodzimy do głosowania. 
Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 14 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 476/2010
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości 

gruntowych niezabudowanych. 
/uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  15  w  sprawie 
wyrażenia woli nabycia od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie praw majątkowych – 
użytkowania  wieczystego  nieruchomości  oznaczonej  numerem  10/50  położonej  w  obrębie 
ewidencyjnym  Połchowo  (m.  Runowo  Pom.)  wraz  z  przeniesieniem  własności  budynków, 
budowli i urządzeń. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja projekt uchwały 
zaopiniowała negatywnie i w budżecie tez żeśmy pieniądze zabrali

Pani Burmistrz – proszę o rozważenie bo tutaj jest w uchwale, że wyraża się wolę nabycia czy 
radni decydują, że całkiem już nie prowadzimy rozmów z PKP na przejęcie tego budynku na 
lokale  socjalne,  bo  albo  będziemy  budować  nowe  lokale  socjalne  co  będzie  droższe  albo 
adaptować. To jest tylko wyrażenie woli a w tym czasie jak podejmiemy tą uchwałę to będzie 
znany kosztorys adaptacji tego lokalu i jeżeli macie Państwo jakieś wnioski albo sugestie co do  
podziału może PKP zgodzi się zmienić podział więc taka jest moja propozycja nie odrzucać bo 
wtedy zastopujemy sprawę i wtedy wszystko do kosza tylko to jest wyrażenie woli a nie przejęcie 
jeszcze na mienie gminy 

Radna  Kamińska –  Pani  Burmistrz  powinna  prowadzić  rozmowy  ale  takie  o  jakich  żeśmy 
mówili odcinając ten budynek to na pewno nie może być budynkiem myśmy tam byli i tam jest 
po prostu mokro, bo tam są pompy więc się to na dom na pewno nie przerobi bo to nie ma 
sensu i chodzi nam o to aby Pani negocjowała taki podział 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój radny Hlib 

Radny Hlib – ja dopytywałem przy poprzedniej uchwale czy tam jest dokumentacja czy księga 
wieczysta i przyznam uczciwie, że dopiero na tej mapce się dojrzałem, że faktycznie jest założona 
księga wieczysta czyli ten podział obawiam się, że nie będzie już taki prosty 

Pani Burmistrz – proszę wyjść z wnioskiem, że PKP ma dokonać podziału zgodnie z pierwotną 
koncepcją czyli bez tej wierzy i projektant ma wydać opinię czy połowa budynku nadaje się na 
lokale socjalne  

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Hlib 

Radny Hlib – zmienimy autopoprawka treść uchwały za pomocą Pani mecenas i przejdziemy do 
głosowania i zaoszczędzimy czas, jaka jest autopoprawka do uchwały którą mamy przed sobą

Pani  Burmistrz –  w  §  1  w  pkt.  1  składam poprawkę  po  wyrazie  urządzeń  przecinek  pod 
warunkiem  dokonania  podziału  zgodnie  z  wola  radnych  tj.  wyłączenia  wierzy  ciśnień  i 
przepompowni  oraz  drugi  warunek  przedstawienia  opinii  rzeczoznawcy  przydatności  części 
budynku na lokale socjalne i wszystko jasne 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –nie  bądźmy  śmieszni  co  to  za  uchwała  Pani  Burmistrz 
przecież dobrze pani wie jaka jest  intencja  Rady i Pani wie jak ma negocjować i  co ma Pani 
wydębić od kolei

Pani Burmistrz – my po prostu się różnimy ja chcę aby były lokale socjalne w gminie albo 
realizujemy tą uchwałę pod tymi warunkami albo nie realizujemy i wtedy uchwalimy, że budujemy 
nowy budynek mieszkalny bo mamy tylko dwa wyjścia i proszę się zdecydować na coś 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radny Mazuro

Radny Mazuro - ja wnioskuję aby tą uchwałę nie glosować na dzisiaj a oddalić i na następna 
sesje w nowym projekcie uchwały a na dzisiaj nie zamykać tematu całkiem

Przewodnicząca Rady Miejskiej –głosujemy wniosek radnego Mazuro o wycofanie z 
dzisiejszej sesji . Kto jest za wnioskiem radnego Mazuro o wycofaniu projektu uchwały proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –projekt uchwały poprawiony druk nr 16 w wyrażenia zgody 
na nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie praw majątkowych – użytkowania 
wieczystego  nieruchomości  gruntowej  położonej  w  obr.  ewidencyjnym  Gardno,  wraz  z 
przeniesieniem własności budynków, budowli i urządzeń. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja projekt uchwały 
zaopiniowała negatywnie 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuje, czy są jakieś wnioski? nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym poprawiony druk nr 16 proszę o 
podniesienie ręki 

Pani Burmistrz – mamy uchwałę z przed roku o wyrażeniu woli jest do tego protokół co PKP 
wykonało a więc podziały geodezyjne zmianę klasyfikacji gruntu wyłączenie ze strefy zamkniętej i 
teraz jeżeli odmawiamy i nie przyjmujemy to PKP może nam wystawić rachunek o wszystkich 
kosztach jakie poniosła związku z naszą uchwałą o wyrażeniu woli bo nie może być tak, że rok 
temu chcemy a teraz już nie chcemy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –komisja przejrzała to i zaopiniowała negatywnie i głosujemy 
nikt nie postawił wniosku więc kto jest za podjęciem uchwały proszę o podniesienie reki kto jest 
za
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 4
Przeciw – 7
Wstrzymało się - 0
Uchwała nie została podjęta  

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny projekt uchwały na druku nr 17 poprawionym 
również wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w 
Warszawie praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych w obr. 
ewidencyjnym Połchowo oraz ustanowienia służebności. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisje projekt uchwały 
zaopiniowały negatywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś wnioski? nie ma kto jest za podjęciem uchwały 
na poprawionym druku nr 17 proszę o podniesienie ręki kto jest za 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 3
Przeciw – 8
Wstrzymało się - 0
Uchwała nie została podjęta  

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy na poprawiony druk nr 18 w sprawie 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie praw 
majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej w obr. ewidencyjnym nr 2 
miasta Węgorzyno. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję bardzo czy są wnioski? nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania kto jest za podjęciem uchwały na poprawionym druku nr 18 proszę o podniesienie  
reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Strona 37 z 55



Uchwała nr 477/2010
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. 
w Warszawie praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej w 

obr. ewidencyjnym nr 2 miasta Węgorzyno. 
/uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  19  w  sprawie 
wyrażenia  zgody  na  użyczenie  na  czas  nieokreślony  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w 
Węgorzynie nieruchomości zabudowanej położonej na działce o numerze ewidencyjnym 1233 w 
obrębie ewidencyjnym numer 1 miasta Węgorzyno. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisję projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję bardzo czy są wnioski? nie widzę. Przechodzimy do 
głosowania kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 19 proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 478/2010
w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na czas nieokreślony dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Węgorzynie nieruchomości zabudowanej położonej na działce o numerze 

ewidencyjnym 1233 w obrębie ewidencyjnym numer 1 miasta Węgorzyno
/uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  19  w  sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowych 
położonych w obrębie ewidencyjny numer 4 miasta Węgorzyno. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –komisje  wnioskują  o 
oddalenie projektu uchwały w celu przygotowania koncepcji zagospodarowania całego terenu 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  jest  jakiś  inny  wniosek?  nie  widzę.  Pani  Burmistrz 
proszę 

Pani Burmistrz – przedstawiłam Radzie Miejskiej projekt uchwały ponieważ jest zainteresowana 
osoba  budową  pensjonatu  uważam,  że  robienie  koncepcji  jest  zbędę  ponieważ  cała  działka 
idealnie  się  nadaję  pod zabudowę pensjonatu  a  robienie  koncepcji  która  będzie  leżeć  tak jak 
wykonana w tamtej kadencji budowa osiedla mieszkaniowego przy ulicy Grunwaldzkiej mija się  
to z celem bo na to się tylko wyrzuca pieniądze pensjonat się tutaj zapis w studium się tutaj  
idealnie wpisuje, po prostu radni wstrzymują rozwój miasta 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radny Mazuro proszę

Radny  Mazuro –  przypomnę  jak  Pani  sprzedała  działki  na  Jagiellońskiej  jak  my  żeśmy 
interweniowali  jak  ten  temat  wyhamować  sprzedaliśmy  po  wielkich  bólach  i  się  okazało,  że 
uzbrojenie tych działek musieliśmy dołożyć 42.500 ja na sesji tego nie mówiłem ale teraz chcemy 
sprzedać działki  gdzie  otrzymaliśmy ogródki  działkowe 3 ha i  będziemy teraz sprzedawać na 
pensjonat bo ktoś się zgłosił. Tam plac zabaw nie dawno zrobiony naprzeciwko Wolskiej i ta 
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działka  jakiś  tam  hektar  i  dalej  mamy  działki  nie  uzbrojone  sprzedamy.  ja  kiedyś  pytałem 
będziemy robili aglomerację realizację i później pewnie będzie trzeba sprzedać działki uzbrojone. 
Żaden Burmistrz do dzisiaj nie obciążył opłata adacencką za zwiększenie wartości

Pani Burmistrz –dlatego, że u nas nie ma planu 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  ten projekt  uchwały  jeżeli  radni  go podejmą to wyrażą 
zgodę na  sprzedaż w drodze  przetargu bo i  tak  naprawdę nie  wiemy kto  będzie  końcowym 
właścicielem tej nieruchomości 

Pani Burmistrz –kupuje ten co chce budować przecież to jest normalne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja chciałam tylko uświadomić uzmysłowić to na co mamy 
wyrazić  zgodę.  Jest  wniosek  komisji  o  oddalenie  projektu  uchwały  teraz  przechodzimy  do 
głosowania kto jest za tym wnioskiem o oddalenie projektu proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 1
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  druk  nr  21  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie 
nieruchomości zabudowanej budynkami gospodarczymi oznaczonej nr 93/3 oraz nieruchomości 
niezabudowanej oznaczonej numerem 95/2 położonej w miejscowości Sielsko. Proszę Komisję o 
opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś pytania lub wnioski? nie widzę. Kto 
jest za podjęciem uchwały proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 479/2010
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej budynkami 

gospodarczymi oznaczonej nr 93/3 oraz nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 
numerem 95/2 położonej w miejscowości Sielsko

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 22 w sprawie likwidacji 
Filii  Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim w miejscowości Sielsko i Mieszewo. Proszę 
Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? 
kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 22 proszę o podniesienie reki 
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Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 7
Przeciw – 4
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 480/2010
w sprawie likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim w miejscowości 

Sielsko i Mieszewo
/uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  23  w  sprawie 
określenia obwodu Szkoły Podstawowej im. II Łużyckiej Dywizji Artylerii  L.W.P. w Runowie 
Pomorskim. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję,  czy ktoś z  Państwa chciałby o coś zapytać lub 
postawić wniosek? nie widzę kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 23 proszę o podniesienie 
reki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 481/2010
w sprawie określenia obwodu Szkoły Podstawowej im. II Łużyckiej Dywizji Artylerii 

L.W.P. w Runowie Pomorskim
/uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 24 w sprawie ustalenia 
planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę  oraz  granice  ich 
obwodu. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  czy  w  tytule  nie  powinno  być  przez  Gminę 
Węgorzyno? tak, Pani Burmistrz autopoprawka przyjmuje?

Pani Burmistrz - tak

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –czy  są  jakieś  wnioski?  nie  widzę  kto  jest  za  podjęciem 
uchwały jak mówi o tym druk nr 24 z autopoprawką kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta 
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Uchwała nr 482/2010
w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę oraz 

granice ich obwodu
/uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 25 w sprawie ustalenia 
maksymalnej  wartości  dofinansowania  opłat  za  doskonalenie  nauczycieli  oraz  ustalenia 
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane. Proszę Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, proszę radna Kamińska

Radna  Kamińska –  ja  mam pytanie  do  Pani  mecenas  jeżeli  jest  §  3  decyzje  o  przyznaniu 
dofinansowania dyrektorom szkół i placówek oświatowych podejmuje Burmistrz Węgorzyna jak 
to rozumieć czy to znaczy, że o dofinansowaniu poszczególnym nauczycielom będzie decydował 
burmistrz

Pani Radca Prawny Agnieszka Lidke –dyrektorom i kierownikom będzie burmistrz a resztę to 
już kierownik danej placówki

Przewodnicząca Rady Miejskiej –a  ja  mam jeszcze  takie  pytanie  apropo,  że  Rada Miejska 
uchwalając budżet na każdy rok uchwala środki na doskonalenie czy dokształcanie na ten § 80146 
na ten rozdział jak się będzie miała ta uchwała jeśli ją podejmiemy 

Pani  Radca  Prawny  Agnieszka  Lidke –Państwo  przyznajecie  kwotę  a  w  ramach  kwoty 
przyznanej dyrektorom indywidualnie osobą bo wy nie wskazujecie podmotu który odbiera tylko 
globalnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –tytuł uchwały jeszcze mówi o ustaleniu specjalności, gdzie 
jest mowa w treści uchwały o tych specjalnościach? Bardzo proszę Pani Koordynator

Pani  Elżbieta  Bobryk  Koordynator   Oświaty –  nie  są  wyszczególnione  te  specjalności 
ponieważ one się co roku zmieniają i tutaj dyrektor  będzie decydował komu będzie przyznawał  
to dofinansowanie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –to znaczy, że projekt uchwały jest źle przygotowany tego nie 
powinno  być  w  tytule  skoro  uchwała  nie  precyzuje  tych  specjalności  ani  nie  mówi  kto  je 
precyzuje albo jak one będą ustalane to trzeba to wykreślić

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator  Oświaty – dyrektor podejmuje decyzję

Pani Radca Prawny Agnieszka Lidke – przedmiotem uchwały jest tak naprawdę ustalenie tych 
specjalności więc tutaj może rzeczywiście skreślić bo to nie jest przedmiot tej uchwały 

Pani Burmistrz – to jest wzorcowa uchwała według standardów

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Hlib proszę

Radny Hlib – szanowni Państwo teraz na sesji wychodzą takie drobne niuanse skreślenie, nie  
skreślenia i podstawowe pytanie czy coś się stanie jak nie podejmiemy tego dzisiaj?
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie, środki szkoły mają przyznane

Radny Hlib – odsuńmy to stawiam wniosek o zakończenie dyskusji i przejściu do głosowania  
nad moim wnioskiem o oddaleniu projektu uchwały , bo szkoda czasu

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator  Oświaty – ja mam akceptację radcy prawnego ja nie wiem 
o co chodzi

Przewodnicząca Rady Miejskiej –wniosek radnego Hlib o odsunięcie projektu uchwały celem 
doprecyzowania kto jest za wnioskiem radnego proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 3
wniosek został przyjęty 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 26 w sprawie skargi na 
działania burmistrz. Wniosek radnych o przesunięcie druku aby był ostatni z projektów uchwał, 
kto jest za zmianą w porządku obrad proszę o podniesie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 1
wniosek został przyjęty 
Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny  projekt  uchwały na druku nr 27 jest  to pierwszy 
dodatkowy w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od osoby fizycznej nieruchomości  
zabudowanej w miejscowości Rogówko proszę komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisje projekt uchwały 
zaopiniowały negatywnie 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  czy  są  jakieś  wnioski?  Kto  jest  za  podjęciem 
uchwały na tym dodatkowym druku proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 2
Przeciw – 9
Wstrzymało się - 0
Uchwała nie została podjęta

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –kolejny  projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  Gminy 
Węgorzyno  do  projektu  „Równy  start  w  przyszłość”  w  ramach  Europejskiego  Funduszu 
Społecznego  Program  Operacyjny  Kapitał  Ludzki,  Działanie  9.1/Poddziałanie  9.1.2..  Proszę 
Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –czy  są  jakieś  wnioski?  nie  widzę  kto  jest  za  podjęciem 
uchwały jak mówi o tym druk nr 28 kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0

Strona 42 z 55



Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 483/2010
w sprawie przystąpienia Gminy Węgorzyno do projektu „Równy start w przyszłość” w 
ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Program Operacyjny Kapitał Ludzki, 

Działanie 9.1/Poddziałanie 9.1.2.
/uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na dodatkowym druku nr 29 w 
sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  od  PKP  w  Warszawie  praw  majątkowych 
użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowej  oraz  ustanowienia  służebności.  Proszę 
komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – negatywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski?  Nie widzę. Kto jest za podjęciem 
uchwały na druku nr 29 dodatkowym. Kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 2
Przeciw – 8
Wstrzymało się - 1
Uchwała nie została podjęta

Przewodnicząca Rady Miejskiej –chciałam zauważyć, że projekty uchwał dziś wprowadzone 
na sesji, które nie były rozesłane w materiałach podejmując je narażamy je na ich unieważnienie,  
bo już mieliśmy takie doświadczenie. Kolejny projekt uchwały jest na dodatkowym druku nr 30 w 
sprawie wzniesienia pamiątkowego obelisku w Węgorzynie proszę komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja Budżetowo – 
Gospodarcza  nie  wypracowała  stanowiska  za  i  przeciw  a  Społeczno-  Oświatowa  negatywnie 
zaopiniowała projekt uchwały 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś wnioski? Pani Burmistrz proszę

Pani  Burmistrz –  Wysoka  Rado,  szanowni  sołtysia  ja  myślę,  że  ta  uchwała  proponująca 
postawienie takiego obelisku to byłby kamień z odpowiednią tablicą tutaj przy Urzędzie na górce 
gdzie tutaj wskazuje ten znaczek jest w pełni zasadne bo mamy ten rok jubileuszowy i intencją 
jest tutaj aby uczcić postawieniem takiego obelisku pamięć pierwszych osadników, którzy po 45 
roku przyjeżdżali tutaj pierwszymi transportami do Węgorzyna ja tylko dodam, że zapisałam na 
stronie na aktualnościach,  że była to propozycja nie żyjącego już sołtysa z Winnik Zbigniewa 
Sobczyka  i  on  zawsze  twierdził,  że  stawiamy  różne  kamienie  obeliski  dla  Niemców 
upamiętniających jako coś negatywnego ale również zadbajmy o pamięć naszej historii która po 
45 roku jest działem naszych mieszkańców także to jest zasadne nie rozumiem tutaj  Komisji 
Społeczno – Oświatowej która nie podjęła stanowiska ani Komisji Budżetowej bo przecież to są 
nasze sprawy lokalne ważne dla świadomości historycznej i podkreślenia tej historii. W rocznicę  
upamiętniającą tych ludzi którzy tutaj chcieli czy nie chcieli ale przyjechali i tutaj się zatrzymał  
pociąg i tutaj wysiedli i założyli rodziny i powinien taki kamień powstać 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Hlib proszę

Radny Hlib – zawsze pytanie tym bardziej Pana Janka kosztów ile 
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Pani Burmistrz –  to jest tani koszt kamień już jest i odpowiednia treść tylko na tablicy i mamy 
obowiązek ustalenia tego z Radą Pomników i Męczeństwa w Szczecinie także korespondencja już 
trwa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radna Kamińska

Radna Kamińska – powiem tak w jak dochodzi do kamieni i pomników to zawsze jest źle tego 
nie  podniesiemy  i  nie  udźwigniemy  opinii  ludzkiej  powiem  tak  napis  jest  taki  ku  uczczeniu 
pamięci  pierwszych osadników Gminy Węgorzyno w 550 rocznicę  uzyskania praw miejskich. 
Prawa miejskie uzyskali Niemcy a teraz tutaj tak fajnie jest bo ja rozumiem, że to dalej jest dla  
Niemców i nie chce tutaj Pan Sobczyk jest tam gdzie trzeba przepraszam źle powiedziałam po  
prostu tam gdzie  jest  mu dobrze natomiast  my jesteśmy na  ziemi i  ktoś  nas  za to oceni,  ja 
powiem tak, ja mu daję spokój ja się modlę za niego. Sprawa jest taka wszystkie takie sprawy były 
dyskutowane publicznie tu nagle się rzuca taką uchwałę bo ktoś ma uroczystość zaplanowaną z 
góry czemu Pani nie powiedziała o tym kamieniu już w trakcie co nagle się kamień znalazł czy co 
się stało 

Pani Burmistrz –  zaopiniował to komitet

Radna Kamińska – i co pozytywnie

Pani Burmistrz –  tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej –komitety honorowy? to było jedno spotkanie komitetu, było 
przedstawienie i taka luźna rozmowa

Pani Burmistrz –  nie było głosów przeciwnych, ja się tutaj zgodzę z Panią radną z tym napisem 

Radny Mazuro – taki uniwersalny napis 

Pani  Burmistrz –   proszę  Państwa  kamień ma być  we  wrześniu  mamy dużo czasu  bardzo 
dobrze, że jest wywołany temat i był to pomysł sołtysa Sobczyka i warto nad tym popracować  
czyli  autopoprawką oddalam do dalszych prac  ale  proszę  o przedstawienie  propozycji  nazwy 
tablicy bo niech to będzie en kamień dziełem wszystkich mieszkańców 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę Przewodniczący Rady

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – myślę, że nikt tego nie podważy, że tutaj nad te nasze 
ziemie osadnicy przybyli po tej uroczystej mszy która była tutaj w Węgorzynie myślę, że tutaj  
ksiądz nasz z Węgorzyna proboszcz bardzo umiejętnie w swojej homilii powiedział tak, że nikogo 
nie obraził i myślę, że dyskutować nad tym warto żeby akurat może zdążymy do tej rocznicy tylko 
trzeba by rozgłosić to mieszkańcom żeby to było tak zrobione żeby wszyscy byli zadowoleni 
żeby nie dolewać oliwy tam gdzie nie trzeba 

Radny Kłosiński –  ja  tutaj  kolegę  popieram może  byśmy konkurs  ogłosili  na  napis  i  całe 
społeczeństwo weźmie w tym udział 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radna Kamińska proszę

Radna  Kamińska –  ja  powiem  tak  może  na  przekór  wszystkiemu  a  czemu  my  się  uparli  
postawić to na tym wzgórzu przecież te dziadki pod tą górkę nie podejdą postawiliście piękny 

Strona 44 z 55



plac na środku to tam stawiajcie kamienie nawet przybycie pierwszego osadnika czy pierwszego 
osadnika czy pierwszego chrzczonego jak zwał tak zwał czy burmistrza nawet ale czemu tą górkę  
się czepili może tam jakąś altankę wstawmy 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  szkoda  czasu,  kto  jest  za  wycofaniem projektu 
uchwał proszę o podniesie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw – 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została wycofana

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do druku przełożonego druk nr 26 dotyczący 
skargi na działania Burmistrza Węgorzyna. Otwieram dyskusję. Radny Hlib proszę

Radny Hlib – zanim się rozpocznie dyskusja merytoryczna ja chciałbym się dopytać to bardziej 
pytanie do Pani Mecenas o załącznik nr na stronie 82 i 83 wykaz nazwisk adresów tego typu 
ochrona danych osobowych?

Pani Burmistrz- została naruszona, będzie pozew do sądu

Radny Hlib – acha to ja już na razie nic nie mam

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radna Kamińska proszę

Radna Kamińska – powiem tak skarga Pani Jagiełkowej według mnie jest zasadna a to z tego 
względu, że ja uważam, że w uzasadnieniu naszym powinno być zaskarżenie burmistrza o to, że  
namawiał pracownika o to co jest nie zgodne z prawem namawiała Pani Panią Jagiełkową aby  
popełniła przestępstwo wskazując aby miała wypłacić pieniądze których nie mogła zrobić tutaj  
tłumaczenie się tym, że jakaś tam lista była tak Pani powiedziała wyraźnie, że sporządziła listę 
osób które mogły odśnieżać ale wcale nie było w tym porozumieniu napisane, że Pani Jagiełkowa 
ma za to zapłacić więc, żebyśmy byli tutaj domówieni. Kiedy Pani Jagiełkowa powiadomiła Panią  
Burmistrz, że nie może wykonać tego polecenia tutaj paragrafami się podpięła a Pani tutaj swoje 
więc ja uważam, że to co Pani na dzień dzisiejszy zrobiła została Pani jakby przymuszona do tego 
aby popełnić przestępstwo wypłacając pieniądze których Pani nie mogła zrobić to powinna Pani 
zawiadomić prokuraturę 

Pani Burmistrz – ale kto ma zawiadomić?

Radna Kamińska –Pani Jagiełkowa bo została przymuszona do czegoś co nie mogła zrobić

Pani Burmistrz – Pani Jagiełkowa może robić co chce, co jej się podoba oczywiście to jest jej  
wola 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos 
w tej sprawie? Ja mam takie pytanie ponieważ Pani Jagiełka jest obecna dzisiaj na sesji ja mam 
pytanie dostała Pani wypowiedzenie warunków umowy o pracę to wypowiedzenie polega na tym, 
że zaproponowano Pani inne stanowisko i inne wynagrodzenie może się Pani dowiadywała czy 
zgodnie z prawem może Pani przyjąć takie warunki 

Pani Halina Jagiełka – to znaczy tak szczegółowo już nie wnikałam w to bo uznałam, że to 
wypowiedzenie  jest  nieskuteczne  i  wniosłam  pozew  do  sądu  pracy  o  stwierdzenie 
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bezskuteczności tego wypowiedzenia ponieważ zarzut który jest tutaj stawiany czyli niewykonanie 
polecenia zostało wykonane pod warunkiem dostania tego polecenia na piśmie także ja wypłatę 
zasiłków celowych zgodnie  z listą  którą otrzymałam od Pani Burmistrz jest  to zaopiniowane 
przez mecenasa na podstawie art.  25 ustawy o pracownikach samorządowych Pani Burmistrz 
poleciła mi to na piśmie i ja to wykonałam także jakby nie ma powodu do tego wypowiedzenia  
tego  powodu  które  jest  podnoszone  w  wypowiedzeniu  tak  to  wygląda.  Chciałam  jeszcze 
powiedzieć,  że  bardzo  była  to  nie  przyjemna  sytuacja  Pani  Burmistrz  wie,  że  takie  sprawy 
załatwiam na drodze daleko idących kompromisów to co się liczy w granicach prawa i to co jest 
robione także było to nie przyjemne i zastałam taką sytuację jaką zastałam i wniosłam skargę a 
następnie 9 lutego otrzymałam pieniądze 9 marca zostały przelane pieniążki w kwocie 7 tys. na 
nasze konto i był telefon od Pani Burmistrz aby tą wypłatę jak najszybciej dokonać  wypłata 
została przekazana do kasy i osoby które były na tej liście  to pieniążki otrzymywały. Ja tylko 
chciałam powiedzieć jeszcze do wyjaśnień Pani Burmistrz kierowanych do Pani Przewodniczącej 
w drugim punkcie Pani kierownik przedstawiła listę 100 osób tak oczywiście z takim zamiarem, 
że tak jak pisze w tej skardze ja to traktowałam i kierowałam te osoby do pomocy odśnieżania i  
zarobienia jakich kolwiek pieniędzy bo nie mają środków do życia lub są bezrobotni i w tym celu 
było to robione. Z Panem Pawłem Botem uzgodniłam listę z tych 100 kto się nie zgłosił lub 
odmówił pracy jako instrument do pracy socjalnej pracownika jeżeli się komuś proponuje pracę 
albo sobie lekceważy to też jest odpowiedni instrument do tego i taką listę otrzymałam i z niej  
wynika, że do odśnieżania z tych 100 nie 46 się zgłosiło a 68 poza tym tak też jak w tej skardze  
podałam kontrole z zeszłego roku jak były to pozytywnie się odnosiły do pracy ośrodka pomocy 
tam  była  zarówno  kontrola  wewnętrzna  była  bez  zastrzeżeń  i  kontrola  z  Urzędu 
Zachodniopomorskiego też bez zastrzeżeń i chciałam też wskazać na to, że tych zadań jest coraz 
więcej od 2004 weszły domy pomocy społecznej  czyli umieszczania i te wszystkie procedury 
potem maj 2004 ustawa o świadczeniach rodzinnych potem zaliczka alimentacyjna w zeszłym 
roku fundusz alimentacyjny także sam budżet świadczy o tym, że mamy tej pracy dużo i uważam,  
że takie zdanie jak Pani Burmistrz tutaj ujęła w odniesieniu do Pani Przewodniczącej, że jestem 
kierownikiem niesamodzielnym i mało operatywnym nie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Pani mecenas ja mam do Pani pytanie stanowiska 
w Urzędzie są obsadzane na zasadzie konkursu czy Pani Jagiełka może zgodzić się na warunki 
wypowiedzenia i przejść na inne stanowisko bez konkursu 

Pani  Radca  Prawny  Agnieszka  Lidke –  oczywiście  bo  w  tym zakresie  jeżeli   w  ramach 
jednostki nie ma takich wymogów po prostu stosuje się zapisy wypowiedzeń warunków zmiany 
pracy i płacy jeżeli pracownik w określonym okresie wypowiedzenia może się na to zgodzić lub 
nie jeżeli się na to zgodzi to jest przeniesione na inne stanowisko jeżeli się na to nie zgodzi to jest  
rozwiązana umowa o pracę ale tutaj już w tym zakresie w ramach zatrudnionych nie ma takich 
ograniczeń zresztą to było opinią  naszych radców konsultowała się Pani Burmistrz w ramach 
tych działań z kancelarią 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  kto  z  Państwa  radnych  chciałby  zabrać  głos? 
Radna Kamińska proszę

Radna Kamińska – jeszcze jedno mi uszło Pani Burmistrz Pani tutaj uzasadniając to wszystko 
napisała, że osoby pracowały po trzy dni, raptem trzy dni trudno żeby w ziemie w trzech dniach  
zmieścić  się  z  52 godzinami  ja  już  tak mówię  abstrahując  od wszystkiego błędów się  więcej 
wtargnęło w tych naszych materiałach ale po prostu jak już Pani odpowiada to też rzetelnie bez 
kłamstwa innym Pani kłamstwo zarzuca więc 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz proszę
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Pani Burmistrz – proszę Państwa już pomijając fakt,  że uważam za kuriozum, że kierownik 
jednostki pisze skargę na swojego zwierzchnika ma Pani oczywiście do tego prawo ale zdaje sobie 
Pani  sprawę z  tego,  że  kierownik  pisze  skargi  na  swojego  szefa  to już  raczej  nie  może  być 
kierownikiem to już jest jakby oczywiste spotkamy się w sądzie pracy bo Pani się odwołała. W 
sądzie ja przedstawię wszystkie dokumenty na potwierdzenie, że utraciłam do Pani zaufanie bo w 
momencie naprawdę kryzysowym kiedy zasypało gminę i kiedy musieliśmy stanąć na wysokości 
zadania i praktycznie odkopać gminę to Pani w pewnym momencie to Pani zachowała się jak 
typowy urzędnik, który ma tylko swoje sprawy i nie rozumie sytuacji i nie umie współpracować z  
Burmistrzem nie rozumie, że ludzie zostali skierowani do akcji kryzysowej i jeżeli prawo pozwala 
im wypłacić zasiłek celowy bo zgodnie z prawem otrzymali zasiłek to uważam, że Pani nie nadaje 
się  na  kierownika,  bo  kierownikiem  nie  jest  się  tylko  wtedy  kiedy  się  nic  nie  dzieje  świeci 
słoneczko ćwierkają ptaszki wszystko jest pięknie ładnie budżet przekazuje pieniądze robi Pani 
listę przyjdzie delikwent i dostanie zasiłek  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz proszę się zwracać do Rady bo Rada będzie 
rozpatrywać skargę i będzie podejmować uchwałę a porozmawiać z pracownikiem może Pani w 
każdej chwili 

Pani Burmistrz – ja  się  odnoszę do skargi,  więc uważam, że Pani nie stanęła na wysokości 
zadania i w tym momencie kiedy był kryzys w gminie ja musiałam w pierwszej chwili musiałam 
zadbać o to aby gminę odśnieżyć to Pani mi nie pomagała tylko mi Pani utrudniła akcję bo na 
początku uzgodniłyśmy, że pójdą zasiłki celowe i że ja mam na to pieniądze i przekażę Pani na to 
z rezerwy a potem jak zaczęli przychodzić ludzie dwa tygodnie chodzili ludzie i warowali pod 
moimi drzwiami gdzie są pieniądze bo Pani się zaparła, że Pani nie zapłaci więc ja oceniłam Pani 
działanie  w  taki  sposób  w  jaki  by  zrobił  każdy  stwierdziłam,  że  Pani  się  nie  nadaje  na  to  
stanowisko i odwołałam Panią i spotkamy się w sądzie pracy i sąd rozstrzygnie. Rada oczywiście 
zagłosuje, że skarga jest zasadna ale oświadczam tu, że w moich oczach Pani straciła kompetencję 
do  pełnienia  funkcji  kierownika  bo  jeżeli  Pani  pisze  skargę  na  swojego  zwierzchnika  to,  to 
oznacza,  że  ja  nie  mogę  Pani  ufać.  Nie  zachowała  Pani  drogi  jaką  powinna  Pani  przyjąć  a 
mianowicie jeżeli się Pani nie zgadzała z moją decyzją to mogła Pani wystąpić do kancelarii o  
opinię, mogła Pani również wystąpić do swojego wydziału spraw społecznych do Wojewody i 
zapytać czy Pani Burmistrz ma rację, nie Pani od razu napisała skargę do Rady Miejskiej czy tak  
postępuje kierownik jednostki organizacyjnej? Przychodzi Pani do mnie i rozwiązujemy problem 
a  nie  piszemy  skargi  ja  musiałam rozwiązać  określony  problem  w gminie  i  uważam,  że  go 
rozwiązałam stanęłam na wysokości zadania ludzie się stawili do łopat do odśnieżania zasiłek im 
się należy i ja będę tej tezy bronić w sądzie a Pani swojej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radna Kamińska proszę

Radna Kamińska – Pani Halinko ja mam takie pytanie czy zapłata za pracę za usługę to jest 
zasiłek celowy?

Pani Halina Jagiełka – nie,  absolutnie nie aj to w skardze podnosiłam i w piśmie do Pani 
Burmistrz, że ta lista osób do wynagrodzenia nie może być traktowana jako osoby którym należy 
wypłacić zasiłki celowe mimo, że pieniądze zostały przekazane ja jeszcze wskażę na tej liście takie 
osoby tam są wszyscy korzystający z pomocy ale jest tam ktoś kto przepracował ileś godzin i  
dostaje zasiłek celowy bo takie było polecenie w kwocie 320 zł w żywej gotówce a ta osoba jest 
nam znana z marnotrawienia środków, która otrzymuje zasiłki w naturze w bonach także. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, 
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Pani Halina Jagiełka –  zasiłek celowy jest świadczeniem z pomocy społecznej przyznawanej 
celu zaspokojenia konkretnej potrzeby bytowej a o tą potrzebę bytową albo wnioskuje klient bo 
piszę, że poturbuję na opał czy na coś innego i musi być wywiad środowiskowy i pracownik 
socjalny i uzgadnia który cel jest najpotrzebniejszy , bo środki ograniczone są i  to jest zupełnie  
inne działanie zgodnie z ustawą o pomocy społecznej a tutaj ja uznałam, że nie mogę tego zrobić,  
bo gdybym to zrobiła to ja bym naruszyła prawo

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Kołodyński proszę

Radny Kołodyński – wiem, że się pracuje i każdy ma swoich szefów ale chodzi mi o refleksję co 
ja bym zrobił gdyby mój szef kazał mi coś zrobić niezgodnie z przepisami i gdybym ja poniósł  
tego konsekwencje później w dalszym okresie nie wykonania prawdopodobnie bym postąpił tak 
samo fakt  jest  faktem było polecenie  wykonania  wypłaty  niezgodne z  przepisami później  by 
nastąpiła odnowa i skutkiem tego była kara i uważam, że skarga jest zasadna 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Wilk proszę

Radny Wilk – chciałem się zapytać bo tu padło, że Pani źle pracuje ale tutaj widzę, że w 2009 
roku miała Pani awans oraz nagrodę pracownika socjalnego kto Pani tą nagrodę przyznał?

Pani Halina Jagiełka – Pani Burmistrz ale to ja tak myślę, że to były wyniki kontroli 2009 które 
wypadły  pozytywnie  o  czym już  mówiłam a  skargi  zgłaszane  na  mnie  były  rozpatrywane  ja 
pracuję od kwietnia 2000 były rozpatrywane 2 w 2005 roku i uchwałą Rady radni uznali ją za 
bezzasadną więcej skarg na mnie nie było 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej – Wiceprzewodniczący rady proszę

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – Szanowna Rado wszystko wskazuje na to, 
że  wszystkiemu  winna  jest  ta  zima,  która  była  bo  gdyby  tej  zimy  nie  było  by  tej  skargi  
podejrzewam  ale  myślałem,  że  to  jakieś  czyny  społeczne  są  robione  już  kiedy  jakiś  kryzys 
mieliśmy gdzie nie dojechało pieczywo czy tam mleko, który sklep był nie czynny która droga 
była zawiana? Służby które działały, działały sprawnie jeżeli była zawieja to przyjechał spych i za 
4 godziny była ta droga przejezdna wszędzie między miejscowościami można było się poruszać, 
że tak powiem natomiast jeździłem prawie codziennie po wsiach w Mieszewie były chodniki i nie 
było  komu  odśnieżyć  a  obowiązek  czyj  to  jest  pozamiatać  odśnieżyć  posypać  piaskiem? 
Mieszkańców każdego właściciela posesji, rozumiem gdzieś tam na przystanku gdzie tam dzieci  
do szkoły jadą który korzysta z tej pomocy można zatrudnić ale nie ekstra robić, że tak powiem 
akcję ci ludzie pracowali tam gdzie nie trzeba nieraz jeździłem to wiedziałem co było robione w 
Zwierzynku i w Mieszewie właściciele posesji nie było ich komu wyegzekwować tego od nich 
żeby odrzucili śnieg z chodnika nie było takiego kryzysu jak na południu gdzie światła brakowała 
u nas wszystko funkcjonowało było ciężko trudno ale droga była przejezdna były utrudnienia ale  
wszystko działało i wszystkiemu jest winna ta zima 

Pani Burmistrz – sołtysi  mogą powiedzieć  czy ci  ludzie  byli  potrzebni  czy  nie przecież  nie 
odśnieżali prywatnych posesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani mecenas ja mam pytanie do Pani czy wykonani usługi 
na  zlecenie  przez  Burmistrz  na  przykład  to  należy  traktować  jako  wykonanie  zlecenia  czy 
powinna być zawarta na to umowa zlecenia i wynagrodzenie z tytułu umowy czy to tak powinno 
wyglądać?
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Pani Radca Prawny Agnieszka Lidke – ja tutaj się nie podejmę odpowiedzi bo nie znam stanu 
faktycznego wiem, że Pani Burmistrz kontaktowała się tutaj z kancelarią w związku z czym i tam 
gdzie jest zasiłek celowy jest bardzo szeroka wykładnia są tam pewnie momenty gdzie można tam 
jakieś prace podciągnąć dlatego tak na szybko tutaj nie odpowiem generalnie tak jak Pani mówi to 
jest na kodeksie cywilnym ale wiem, że jest szeroka ta wykładnia zasiłku celowego w związku z  
czym wiem, że pojawiały się takie głosy, że można to w jakąś wpłatę wciągać natomiast w tej  
chwili nie powiem w tym zakresie generalnie to wygląda to tak jak Pani mówi to jest ta zasada a  
czy można to było podciągnąć pod zasiłek celowy to teraz nie odpowiem 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jeszcze jakieś wnioski lub pytania? Radny Kołodyński 
to było postawienie wniosku?

Radny Kołodyński – ja sobie go precyzuję jeśli można

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dobrze  to  poczekamy  chyba,  że  ktoś  z  radnych  ma już 
postawiony wniosek?

Radny Kołodyński – jeśli można Pani Przewodnicząca minutka

Pani Burmistrz –jeśli będzie tak Pan wolno pisał jak Pan mówi to będziemy siedzieli do północy

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz bez uszczypliwych uwag ja wiem, że jest to 
są emocję . Radny Hlib proszę

Radny Hlib – chciałbym postawić wniosek o 5 minut przerwy żeby tu rozluźnić tu radny pracuje 
nad treścią

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ogłaszam 5 minut przerwy

- 5 minut przerwy –

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –prawomocność  jest  zachowana  słucham  radnego 
Kołodyńskiego

Radny Kołodyński – stawiam wniosek następujący w uzasadnieniu pismem z dnia 5 marca 2010 
Pani  Halina  Jagiełka złożyła skargę do Rady Miejskiej  na działania Burmistrza Węgorzyna w 
przedmiocie przygotowania wynagrodzenia w gotówce z zasiłków celowych dla osób pracujących 
przy odśnieżaniu w dniach od 02 do 22 lutego 2010 roku. W trakcie rozpatrywania skargi Rada 
Miejska, zapoznała się z zebraną dokumentacją oraz wyjaśnieniami złożonymi przez Burmistrza 
Węgorzyna  w  sprawie  i  stwierdziła  co  następuję  Burmistrz  wydała  polecenie  wykonania 
czynności nie zgodnych z prawem a po odmowie wykonania polecenia wypowiedziała warunki 
umowy o pracę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, ja chciałabym to uzasadnienie doprecyzować bo 
jest  w przedmiocie  polecenia  przygotowania  wynagrodzenia  to było w przedmiocie  polecenia 
przygotowania  wypłaty  wynagrodzenia  w gotówce i  ja  bym tutaj  dopisała  słowo wypłaty  bo 
przygotowanie wynagrodzenia to jest wyliczenie jakiś kwot, dopasowanie do osób. Kto jest za 
przyjęciem wniosku radnego Kołodyńskiego przed chwilą  odczytanego? Kto jest  za proszę o 
podniesienie ręki  
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
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Wstrzymało się - 1
Wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –punkt 5 odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na 
interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach 

Pani Burmistrz – odpowiedzi na interpelacje radnych radny Mielcarek nie ma go ale poruszył 
sprawę Orlika to będzie krotko, że środki na zakup maszyny i inne rzeczy są i teraz będziemy 
robić zakupy na obiekt i teraz będzie wszystko zakupione. Pan radny Kołodyński oczywiście tam 
koło  kontenerku  jest  glina  i  tam będzie  posiana  trawa,  ale  w listopadzie  czy  w grudniu  nie 
mogliśmy tej trawy posiać, więc zostało tak jak było wykonane a że teren jest trochę gliniasty to 
za nim obeschnie  to po zimie  i  na wieziemy ziemi i  posiejemy trawę to trochę czasu minie 
odwodnienie jest za siatką a woda się zbiera w części 

Radna Kamińska –  odwodnienie  jest  w środku a woda stoi  przy  tej  melioracji  a  ponieważ 
zamiast zasypać piaskiem zasypali gliną wszyscy tak mówią także proszę posłuchać, co oni mówią 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – ja tam byłem jak młodzież grała warunki 
były bardzo trudne, bo padał deszcze ze śniegiem wieczorem i tam faktycznie kończy się ta trawa  
sztuczna a do siatki jest metr gliny wkoło równy pas tam nie trzeba żadnej filozofii myślę tylko 
uważam, że wystarczyłoby zamówić grubą wykładzinę i pościelić po tym i temat załatwiony

Pani  Burmistrz –  ale  tego  nie  było  projektowane  Panie  przewodniczący  może  Pan  by  się  
zapoznał  z  dokumentacją  zamiast  mówić  takie  rzeczy  boisko  jest  wyłożone  wykładziną  o 
określonych wymiarach, po za boiskiem jest pas, który część gmina zrobiła wysypała żwirem co 
inspektor  nadzoru  nie  proponował  dlatego,  że  podczas  poślizgu  kolano,  twarz,  łokcie  są 
pozdzierane, Panie Przewodniczący chodzi Panu o pas który jest wokoło boiska 

Radny Mazuro – nie mówi Pani tak, bo jeszcze będzie Pani sugerować, aby odwodnić teren 

Pani Burmistrz – Panie Przewodniczący czy ja coś takiego mówię, wszystkie Orliki są tak samo 
wykonane, bo Orliki są typowe i tłumaczę, że niektóre gminy robią na około pas żwiru bądź 
kostkę my zaplanowaliśmy, że będzie zasiana trawa tylko ludzie w grudniu naprawdę nie można 
siać trawy Olik został otwarty w październiku czy w listopadzie i nie sialiśmy trawy, bo nie było 
na to warunków teraz się posieje trawę i teraz jak się posieje trawę to będzie idealnie nawet jak  
dziecko poleci na siatkę przewróci się nie zetrze łokci czy kolan 

Radna Kamińska – mówimy o wodzie nie o trawi i jeżeli woda będzie to jak Pani nawet trawę 
posieję to będzie zalane wodą i chodzi o to, że to odwodnienie było zrobione źle i Pan radny 
Mazuro ma rację gwarancja na odwodnienie powinna być zrobiona dokładnie poprawione, bo 
odwodnienie jest źle zrobione dawaliśmy na to pieniądze

Pani Burmistrz – proszę Państwa proszę iść na Orlik

Radna Kamińska – byliśmy

Pani Burmistrz – to gdzie jest jakaś notatka, proszę przekazać notatkę i ustosunkuje się do tego 
inspektor nadzoru był przegląd a Państwo się na cały temat Olika się wypowiadacie a ani razu nie  
dostałam notatki, że to jest źle czy to 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Aniu proszę o przekazanie protokołu z sesji jak będzie 
tylko sporządzony i to będzie notatka
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Pani Burmistrz – i dobrze odniesie się do tego inspektor nadzoru. Pan radny Kołodyński łatanie 
Runowskiej na pewno zarządca przystąpi do łatania, bo już teraz sprzyja pogoda i remontu się już 
rozpoczną. Lampy na osiedlu jest to teren wspólnoty tylko nie pamiętam, której i wystąpili do  
gminy, że gmina ma wymienić lampy nie możemy wymienić, bo jest na gruncie wspólnoty one 
będą musiały być zdemontowane. Kotłownia na osiedlu sprawa jest cały czas realizowana odbyło 
się  już  pierwsze  zebranie  wspólnoty  a  dzisiaj  już  na  piśmie  przekazałam  informację  z 
załącznikami do wszystkich właścicieli  lokali,  czyli  członków wspólnot  na osiedlu  40-  lecia  z 
podaniem szczegółowej  informacji  warunków finansowania  spłaty i  to,  co zapowiedziałam w 
styczniu w lutym i Pan, jako właściciel lokalu tez Pan takie pismo otrzyma i oczekuję na decyzję  
wspólnot. Strona fundusze unijne tutaj wydrukuję Panu tą stronę, którą prowadzi Pani Sylwia  
Pyszna i ona bardzo dba o ten materiał i zapisuje wszystkie fundusze, jakie otrzymaliśmy i być 
może  nie  naniosła  ostatnich  danych  te  wnioski,  które  przeszły  jak  Gardno  czy  Grobowiec 
Possartów, ale nie można się o tej sotnie funduszów wypowiadać źle tak lekceważąco, że pisze się 
tam jakieś głupoty zrobimy wydruk ja uważam, że wiele gmin nie ma takiej strony pozyskane 
fundusze unijne a my mamy taką stronę i prowadzi ja Pani Sylwia Pyszna i uważam, że robi to 
starannie 

Radny Kołodyński  – jeżeli chodzi o pozyskane to pozyskane a nie złożony wniosek, bo od 
złożonego wniosku do pozyskania to jest jeszcze długa droga

Pani Burmistrz – zgadza się, jeżeli są pozyskane to Pani Sylwia tam w piesze 

Radny Kołodyński – niech nie wpisuje, że złożono wniosek po stronie winien

Pani Burmistrz – ja nie rozumiem w ogóle 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  niech  się  znajda  wnioski  tam,  które  zostały  już 
zweryfikowane rozpatrzone i na które dostaliśmy dofinansowanie 

Radny Kołodyński – możemy pisać, że 50 złożono wniosków 

Pani Burmistrz – dobrze, bardzo dobrze, bo to też jest praca urzędu najpierw trzeba napisać 
wniosek żeby on został złożony, także tutaj nie rozumiem tych pretensji czepianie się na zasadzie  
żeby  się  przyczepić.  Pan  radny  Hlib  sprawa  remonty  dróg  tak  jak  mówię  zarządcy  już 
rozpoczynają  remonty  droga  na  jezioro  Mieszewo  to  jest  nasza  gminna  i  przeznaczyłam na 
remonty 30 tys. Pan Leszek mówi, że to jest za mało, że jest tak dużo zgłoszeń, że w kwietniu 
bądź w maju jak będą zmiany w budżecie to ja zaproponuję dołożenie na remonty, Fotoradar na 
Mieszewo zapisałam i  faktycznie  będzie  tam stawał  na  drodze  wojewódzkiej  i  Runowska  ta 
przebudowa jak zarząd dróg zgodzi się na zrywkę. Remont przystanku, jeżeli nie jest zapisany w 
budżecie Rady Sołeckiej, bo wszystkie przystanki remontowaliśmy dwa lata temu 

Radny Hlib – chodzi o plekse to parę groszy 

Pani Burmistrz – będziemy remontować te przystanki. Pan radny Kłosiński naprawa drogi na 
przejeździe kolejowym też ważna sprawa droga niebezpieczna do remontu. Pani radna Kamińska 
droga Gardno ja  nie wiem proszę Państwa czy wystarczy pieniędzy,  bo my mamy przyznane  
fundusze unijne na drogę gminną a Państwo mówicie o kawałku drogi do zakładu a ja nie wiem 
czy to nie jest prywatna?

Radna Kamińska – gminna 

Strona 51 z 55



Sołtys Wojciechowicz – Pani Burmistrz chciałem zaznaczyć, że ten fundusz, który dostaliśmy z 
Urzędu Marszałkowskiego to szczególnie na ten ruch, który jest do tej firmy i to nie chodzi o 
jakieś nie wiadomo, co tylko o jakąś nakładkę asfaltową, bo jak Pani była ostatnio na zebraniu i  
jak  Państwo mówili,  że  ta  droga się  kruszy  i  jak  jest  sucho to tam są  tumany  kurzu a  tam 
mieszkają ludzie

Pani Burmistrz – jestem zawsze z założenia, że lepiej dołożyć pieniądze i zrobić i może być tak, 
że jak zostanie rozstrzygnięty przetarg i jak zostaną pieniądze, bo tam jest pula przyznana 800 
ponad i jeżeli zostanie trochę to może Urząd Marszałkowski się zgodzi 

Sołtys Wojciechowicz –a proszę mi powiedzieć czy na poczet podatku można 

Pani Burmistrz – zobaczymy jak podpiszemy umowę i zastanowimy się jak to zrobić, musimy 
wiedzieć  ile  to  będzie  kosztowało  także  na  razie  nic  nie  obiecuje.  Melioracja  w  Runowie 
Pomorskim 

Zastępca Burmistrz – melioranci przyjdą do Runowa, zrobią aż do rzeczki 

Radna Kamińska – ja nie mówię o swojej stronie żeby nie było 

Pani  Burmistrz –  Pan  radny  Hirek  rozbiórka  w  Cieszynie  jest  to  agencyjny  budynek 
wydzierżawiony  dla  firmy  przekażemy  sygnał  do  Agencji  niech  Agencja  sprawdzi.  Kosz  na 
plastiki trzeba sobie kupić z funduszy sołeckich tak jest ustalone w ramach estetyki. Pan radny 
Mazuro  zadłużenie  żwirownia  jest  informacja  zaraz  mogę  Panu  zrobić  ksero  na  bieżąco 
obserwujemy  zadłużenie  kopalni  chyba  już  trzy  lata  są  w  sądach,  dwa  lata  są  w  sądach 
najwyższych po sesji  proszę  minutkę  poczekać  zaraz skseruję.  Pan radny  Szymko do jeziora  
naprawa drogi to już mam do remontów, remiza Zwierzynek wykonawca jest firma z Reska firma 
kwestionuje,  że  to nie  ona to wykonywała tylko  strażacy  i  teraz na  zasadzie  czyja  to robota  
musimy  to  zrobić.  Mielno  działka  przy  jeziorze,  napisaliśmy  do  nadleśniczego  o  przejęcie 
Mieszewa i jest w Szczecinie i nadleśniczy mówi, że pozytywnie. Oświetlenie wsi uregulować tutaj  
z tym jest cały czas problem i kierownik się wścieka, bo mówi, że przez to takie regulowanie  
zegary są rozregulowane część jest atmosferycznych a część czasowych i ostatnio zrobili szybko. 
Mam prośbę o podanie gdzie jeszcze jest do uregulowania. 

Radna  Kamińska –  powiem  tylko  tyle,  że  na  tej  drodze  Połchowo  Runowo  przegląd  jest 
robiony lampy są zapalone Panowie odjeżdżają a w nocy i tak się nie palą 

Pani Burmistrz – teraz większość lamp będzie wymieniona, bo poszły tak zwane sterowniki jak 
oni mówią. Pani radna Kuźmińska wykaz lokali nie wiem, do czego

Przewodnicząca Rady Miejskiej –w ślad za pismem, bo chodzi o lokale, które mogą dostać 
stowarzyszenia

Pani  Burmistrz –  nie  mamy  takich  lokali,  tylko  jedna  pracownię  gdzie  są  wszystkie 
stowarzyszenia 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to nie mój wymysł ja powiedziałam, że interpelację składam 
w ślad za pismem

Pani Burmistrz – nie widzę stowarzyszeń, które nie miałyby lokalu to wszystkie się mieszczą w 
pracowni.  Za odpowiedzi  na interpelacje odpowiada Pani Sekretarz,  więc przekaże jej,  że jest 
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zaległa interpelacja  z lipca.  Opinia  prawna PUWiS myślę,  że wszystkie opinie,  jakie  mieliśmy 
przekazaliśmy Pani Przewodniczącej to chyba temat dla tematu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie, to nie ta i dalej czekam

Pani Burmistrz – ja wiem, Pani chodzi o opinię prawna umowy zawartej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani dobrze wie, o jaką opinie chodzi 

Pani Burmistrz –jest podpisana przez mecenasa więc ja uważam

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale ja nie dostałam jej 

Pani Burmistrz – ma Pani na pewno umowę wiec nie uważam, żeby robić specjalnie opinię 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale Pani powiedziała, że taka opinia jest więc proszę mi tylko 
pokazać

Pani Burmistrz –nie Pani mnie źle zrozumiała ja mówiłam o tej opinii, którą Pani przekazałam 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze, że po trzech latach się wyjaśniło, że co innego Pani 
mówiła 

Pani Burmistrz – uważam, że sprawa jest  już załatwiona i  nie będę do niej  wracać.  Lato z 
węgorzem rozliczenie tak otrzymała Pani rozliczenie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie pełne

Pani Burmistrz –to proszę podać czego brakuje 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –a  skąd  mam  wiedzieć,  skoro  nie  mam  dostępu  do 
materiałów ja składam interpelację a Pani ma poszukać i podać

Pani  Burmistrz –otrzyma  Pani  odpowiedź  negatywna  i  więcej  nie  mam  nic  do  dodania. 
Interpelacja, że zdjęliśmy z okienka z BIP to również zapytam się Pani Sekretarz

Przewodnicząca Rady Miejskiej –słyszałam, że to Pani polecenie było

Pani Burmistrz –nadzoruje Sekretarz, więc co zdejmuje, co z chodzi decyduje Sekretarz ja się 
nie  zajmuję  BIP’em.  Kanalizacja,  dlaczego  nie  dostaliśmy  pieniędzy  a  dostało  Resko  prosta  
sprawa Resko złożyło do RPO a my złożyliśmy do PROW to jest sprawa oczywista nie można 
złożyć  dwóch  wniosków  do  dwóch  funduszy,  bo  to  jest  nie  prawne  tego  nie  przewidują  
procedury, PROW na dzień dzisiejszy jeszcze nie jest rozstrzygnięty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czyli nie dostaliśmy jeszcze a Resko już dostało

Pani  Burmistrz –  palenie  papierosów  ja  się  nie  będę  zajmowała  takim  projektem  uchwały 
oczekuje inicjatywy proszę bardzo zrobić  sobie uchwale na temat palenia  papierosów lub nie 
palenia  ja  nie  mam  czasu  na  takie  bzdury.  Schronisko  dla  zwierząt  ważny  temat  kiedyś  w 
pierwszej kadencji planowaliśmy z burmistrzami, że zrobimy takie jedno powiatowe w Łobzie już 
chyba  był  obiekt  przeznaczony,  ale  gmina  jest  za  mała  to  musi  być  powiatowe  i  jeszcze 
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stowarzyszenie, które to poprowadzi dostają fundusze a my płacimy 500 zł za każdego pieska 
wywiezionego do Białogardu  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, szanowni radni chciałabym powrócić do ostatniej 
uchwały,  ponieważ  ona  dzisiaj  była  po raz  pierwszy  w nowej  wersji,  w  takiej  wersji,  o  jaką 
wymaga od nas nadzór prawny u Wojewody i  w momencie,  kiedy radny Kołodyński  składał 
wniosek precyzował treść uzasadnienia stanowiącego tylko załącznik do tej uchwały ten wniosek  
został przyjęty uznaliśmy w tym uzasadnieniu skargę za zasadną i teraz musimy przejść do treści 
samej  uchwały  tej  głównej,  że  w  §  1  uznaję  się  skargę  za  uzasadnioną  i  teraz  musimy 
przegłosować całą uchwałę 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 484/2010
w sprawie skargi dotyczącej działań Burmistrza Węgorzyna 
/uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – teraz przechodzimy do informacji Przewodniczącej Rady w 
okresie międzysesyjnym 9 lutego uczestniczyłam z okazji nowego roku z rencistami i emerytami, 
13 lutego byłam na walnym zebraniu OSP Węgorzyno, 25 lutego byłam na prezentacji kampanii  
społecznej  pod  tytułem  nasze  własne  śmietnisko  autorem  jest  Gimnazjum,  6  marca 
uczestniczyłam w gali sportu powiatu łobeskiego jak również w tym samym dniu w 6 memoriale  
szachowym, 7 marca była podrocz nica wyzwolenia Węgorzyna Rada Miejska zamówiła msze za 
ojczyznę.  Ogłoszenia  została  zmieniona  kolejna  data  rozgrywek  sportowych  i  ogłaszam,  że 
turniej piłki nożnej 7 osobowe załogi drużyny będą zmagać się 17 kwietnia w Kraśniku obok 
sklepu od godziny 10 serdecznie wszystkich zaprasza klub radnych gmina dla mieszkańców. Klub 
radnych wydał biuletyn kolejny numer, który Państwu radnym i sołtysom został rozesłany w tym 
biuletynie  między  innymi  były  zawarte  stawki  za  wodę  chciałabym,  tylko  poinformować,  że 
cudem nie zgodnie może z ustawą ale wodociągi zachodniopomorskie w Goleniowie na swoich 
stronach internetowych umieściły taką informację ich firma informuje, że na mocy artykułu 24 
ust. 8 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę od dnia 1 marca na terenie Gminy Węgorzyno 
gdzie firma jest eksploatatorem ceny będą w następujących wysokościach i to są ceny właśnie 
podane z biuletynu, które mieliśmy na posiedzeniu Rady Miejskiej były one już zweryfikowane i 
Rada miała zatwierdzić je uchwałą czego nie uczyniła dlatego weszły z mocy ustawy poniżej ta 
sama firma informuję, że z uwagi na dobro publiczne w roku 2010 Gmina Węgorzyno dopłaci do 
kosztów eksploatacji  i  utrzymania  wodociągów eksploatowanych  przez  naszą  firmę przez  co 
nowa  taryfa  za  usługi  wodociągowe  będzie  wyglądać  w  następujących  wysokościach  i  tu  są 
podane niższe kwoty jak naprawdę będzie to się okaże po otrzymaniu pierwszych rachunków z 
tego co wiem to gmina nie ma w budżecie żadnych pieniędzy na dopłacenie do tych kosztów 
trudno  mi  powiedzieć  co  się  stało  zgodnie  z  ustawą  powinny  wejść  te  które  mieliśmy 
przedstawione na sesji bo one zostały zweryfikowane a weryfikuje Burmistrz mając na to 45 dni 
od  złożenia  przez  operatora  wniosku  a  wniosek  się  składa  70  dni  przed  wygaśnięciem 
obowiązujących  taryf  nastąpiło  to  w  połowie  grudnia  i  Pani  Burmistrz  miała  45  dni  na 
zweryfikowanie, po czym zweryfikowane taryfy przedstawia Radzie Miejskiej do zatwierdzenia a 
Rada Miejska nie zatwierdziła, ponieważ uznała za wysokie i zgodnie z ustawą wchodzą w życie  
zweryfikowane przez Burmistrz

Pani Burmistrz – tak i tak się stało i wszystko jest dobrze a Pani Przewodnicząca w swoim 
biuletynie podaje nie prawdę, kłamie i jest to dezinformacja mieszkańców 
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Radny  Mazuro –  na  komisji  Pani  powiedziała  przy  radnych,  że  Pani  nie  weryfikowała 
Goleniowa 

Pani Burmistrz – ja nie weryfikowałam a co robiłam?

Radna Kamińska – mówiła Pani na komisji, że Pani się nie widziała z nimi i niczego jeszcze nie 
zrobiła także Komisja była nagrywana

Pani Burmistrz – bo weryfikowaliśmy wszyscy na komisji i zostały zweryfikowane, zostały 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  czyli  były  zweryfikowane  i  Pani  Burmistrza  sama sobie 
zaprzecza. Proszę jeszcze raz wnioskuje do Pani nie pomawiać mnie 

Pani  Burmistrz –  spotkamy  się  w  sądzie  bo  jest  podawana  nie  prawda  i  nie  może  Pani 
dezinformować mieszkańców pisze Pani tam kłamstwa i krótko i będzie pozew do sądu 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  Pani  Burmistrz  jest  informacja  Wodociągów  które 
potwierdzają moje dane 

Pani Burmistrz – ja nie ma już o czym dyskutować ma Pani jedną sprawę w sądzie będzie Pani  
miła kolejną /Pani Burmistrz opuszcza salę obrad/

Radny Wilk – to jest podstawa Burmistrz 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to właśnie Pani pokazuje swoją kulturę zachowania

Radny Wilk – ktoś depną na odcisk naprawdę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wolne wnioski i komunikaty w części są już powiedziane 
chciałabym  poinformować,  że  do  końca  kwietnia  radni  są  zobowiązani  złożyć  oświadczenia 
majątkowe do Przewodniczącej  Rady Miejskiej  wiec  proszę  już  o tym myśleć  i  w związku z 
nadchodzącymi świętami chciałabym wszystkim życzyć mimo wszystkiego spokojnych, zdrowych 
i radosnych świąt. Radny Kołodyński proszę

Radny Kołodyński – Pani Burmistrz wyszła, ale jest Pani zastępca proszę przekazać taki mój 
apel jeśli można zgryźliwe uwagi kierowane pod moim kierunkiem  od Pani Burmistrz Karpowicz  
obrażają część mieszkańców, która wybrała mnie na Radnego Rady Miejskiej w Węgorzynie w 
wolnych wyborach, tak obrażają mnie uszczypliwe cytaty i tak dalej apeluje o zaprzestanie takich  
praktyk i powstrzymanie swoich emocji gdyż sama Pani Burmistrz wystawia sobie cenzurkę w ten  
sposób proszę o przekazanie takiego mojego apelu

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  jeśli,  nie  ma  innych  wolnych  wniosków  i 
komunikatów zamykam XL sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie.

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  55  ponumerowanych  stron  oraz  21 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej
          Monika Kuźmińska

Protokołowała:
Anna Adamów
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